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Οι εκλογές του 2014 μέσα απ’ την δίκη του σήμερα

Μ
ε αφορμή την πρόσφατη
δίκη δημοσιογράφου για το
επίδικο δημοσίευμα που
έφερε τον τίτλο

«Πουλήθηκε μια ολόκληρη παράταξη»,
ήρθε στην επιφάνεια της
επικαιρότητας το προσκήνιο αλλά και
παρασκήνιο του Μαίου του 2014. Την
μήνυση δεν την έκανε η Νέα
Δημοκρατία, την μήνυση την έκανε ο
Παναγιώτης Καββαδάς για ένα πολύ
συγκεκριμένο λόγο. Πάνω σ’ αυτόν το
λόγο, το δικαστήριο πήρε την
πρωτόδικη απόφασή του. Δεν
δικάστηκε η ελευθεροτυπία όπως
κάποιοι αφελώς (;) διαδίδουν, αλλά για
πολύ συγκεκριμένα σχόλια υπό τον
τίτλο «Πουλήθηκε μια ολόκληρη
παράταξη».

Νομίζω θα ήταν χρήσιμο ν’ ανασύρουμε
απ’ τη μνήμη μας τα τότε γεγονότα.

Πριν φτάσουμε όμως στ’ αποτελέσματα
της πρώτης Κυριακής για να κρίνουμε, θα
πρέπει ν’ ανατρέξουμε σε
προγενέστερους χρόνους και να δούμε
πώς, πότε και με ποιά σύνθεση ξεκίνησε ο
κάθε σχηματισμός. Δηλαδή πριν κρίνουμε
μια κούρσα, οφείλουμε να δούμε την
αφετηρία εκκίνησης, τον χρόνο, την
ποιότητα, την προετοιμασία του κάθε
συμμετέχοντα.

Σχεδόν ένα χρόνο πριν τις
εκλογές, γνωρίζαμε τους
δυο βασικούς
διεκδικητητές του Δήμου,
ατύπως μεν, γνωστό στην
πολιτική πιάτσα δε. Ο ένας

ήταν ο νυν δήμαρχος
Κώστας Δρακονταειδής

και ο άλλος ήταν ο
Σπύρος Μαργέλης
ο οποίος ωστόσο

δεν βγήκε ανοιχτά να το δηλώσει και
άργησε πάρα πολύ να οριστικοποιήσει και
ανακοινώσει εν τέλει την κάθοδό του. 

Δεδομένης της διεισδυτικότητας του Σπ.
Μαργέλη στο χώρο της Νέας Δημοκρατίας
από την μια μεριά, της αδιαμφισβήτητης
εμπειρίας του στα κοινά αλλά και το
πολιτικό κλίμα σύγκλισης που υπήρχε
μεταξύ των τότε κυβερνητικών εταίρων
Ν.Δ. και ΠΑΣΟΚ φημολογούνταν πως
ενδεχομένως και να μην κατεβάσει
υποψήφιο η Νέα Δημοκρατία.

Ενώ ο πολιτικός χρόνος άρχισε να
περιορίζεται, η Νέα Δημοκρατία
ξεκαθαρίζει κεντρικά πως θα κατεβάσει
δικά της ψηφοδέλτια. Τότε άρχισαν να
διαφαίνονται κινήσεις από στελέχη της
Ν.Δ. όπως αυτά του νυν βουλευτή Θανάση
Καββαδά αλλά και του Σωτήρη
Σκιαδαρέση. Κινήσεις οι οποίες ωστόσο
δεν προχώρησαν για διάφορους λόγους.

Εδώ θα πρέπει να συνυπολογίσουμε και
την μη κάθόδο στις εκλογές του πρώην
δημάρχου (νυν τότε) Κώστα Αραβανή, η
δημοτική παράταξη του οποίου
“αποδέσμευσε” αρκετά στελέχη του.

Σ’ αυτή τη χρονική συγκυρία και ενώ
αρκετοί υποψήφιοι σύμβουλοι είχαν ήδη
δεσμευθεί σε ψηφοδέλτια, ανακοινώθηκε
η υποψηφιότητα Βασίλη Αραβανή, το έργο
του οποίου ήταν ιδιαίτερα δύσκολο και
δυσχερές για τρεις βασικούς λόγους. 

Ο πρώτος έχει να κάνει με τον πολύ λίγο
χρόνο που είχε μπροστά του προκειμένου
να φτιάξει ένα άκρως ανταγωνιστικό
ψηφοδέλτιο που να έχει ελπίδες για νίκη.

Ο δεύτερος λόγος που είναι σε
συνάρτηση με τον πρώτο, έχει να κάνει
με την έλλειψη ή και απροθυμία
δυνητικών υποψηφίων αφού αρκετοί του
χώρου είχαν ήδη “κλείσει” στο
ψηφοδέλτιο Μαργέλη.

Ο τρίτος λόγος έχει να κάνει με την
ελλειπή γνώση της τοπικής πολιτικής
πραγματικότητας και πολιτικής
ανθρωπογεωγραφίας που είχε ο ίδιος ο κ.
Αραβανής, δεδομένου πως δεν ζούσε
μόνιμα στην Λευκάδα.

Μπορεί κανείς να προσθέσει και άλλους
λόγους οι οποίοι είναι ωστόσο ήσσονος
σημασίας. Μπορεί ο πήχης να είχε στηθεί

ψηλά για τον συνδυασμό ποντάροντας
στην “κομματική ψήφο”, όμως τα
δεδομένα στις δημοτικές εκλογές είναι
διαφορετικά. Από την αρχή, ήταν
“φαβορί” για την τρίτη θέση.

Προσωπικά εκτιμώ πως η παράταξη του κ.
Αραβανή πήγε ιδιαίτερα καλά. Έφτασε
πολύ κοντά να μπει αυτή στον δεύτερο
γύρο. Για 500 περίπου ψηφους δεν το
κατάφερε. Δηλαδή, έχασε στις
“λεπτομέρειες”. Αυτό δεν το λες
συντριβή.

Παραφράζοντας το “η φτώχεια φέρνει
γκρίνια”, ήταν λογικό να υπάρχει
απογοήτευση με την ανακοίνωση των
αποτελεσμάτων. Η απογοήτευση έφερε
την γκρίνια. Η γκρίνια έφτασε ή και
ξεπέρασε τα όρια της οργής για
διάφορους λόγους. Μια οργή που σε
συνδυασμό με τον εφησυχασμό της
νικήτριας παράταξης της πρώτης
Κυριακής, “έστειλε συστημένους” τους
ψηφοφόρους της παράταξης στον
Δρακονταειδή.

Έτσι, δυο-τρεις μέρες πριν τις εκλογές
της δεύτερης Κυριακής μόνο ο τίτλος
μιας εφημερίδας «Πουλήθηκε μια
ολόκληρη παράταξη», αρκούσε για να
“δέσει” η νίκη Δρακονταειδή. 
Ήταν μόνο το κερασάκι που έλειπε από
την τούρτα!
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Τ
ην οικονομική ενίσχυση των πληγέντων από την
πυρκαγιά της 8ης Αυγούστου στο ιστορικό
κέντρο της Λευκάδας ζητά με ερώτηση που
κατέθεσε στους υπουργούς Υποδομών,

Περιβάλλοντος και Πολιτισμού ο βουλευτής Θανάσης
Καββαδάς.

Η ερώτηση επιδόθηκε και στον
Πρόεδρο της Βουλής, Νίκο Βούτση. Ο
βουλευτής, με νέα ερώτηση που
κατέθεσε για το θέμα, επισημαίνει το
μεγάλο οικονομικό πρόβλημα που
αντιμετωπίζουν οι ιδιοκτήτες των
κατοικιών και των καταστημάτων που
καταστράφηκαν από την πυρκαγιά,

ενώ παράλληλα αναδεικνύει τη σημασία
αποκατάστασης του ιστορικού κέντρου για την πόλη
της Λευκάδας και του ιστορικού κινηματογράφου
Απόλλων. Τονίζει ότι οι περισσότεροι από τους
πληγέντες αδυνατούν να καλύψουν το συνολικό
κόστος αποκατάστασης των περιουσιών τους, ενώ
επιπλέον πρέπει να περάσουν και από
γραφειοκρατικές και κοστοβόρες διαδικασίες, όπως
είναι το κόστος έκδοσης οικοδομικής άδειας, κ.α..

Όπως αναφέρει στην ερώτηση, 5 από τα 10 κτήρια που
καταστράφηκαν ήταν διατηρητέα, υπογραμμίζοντας
ότι σε ολόκληρη τη χώρα «είναι ελάχιστα τα
διασωθέντα ιστορικά κέντρα των πόλεων που
διατηρούν την ιδιαίτερη αρχιτεκτονική τους. Ένα από
αυτά βρίσκεται στην Λευκάδα και τώρα κινδυνεύει με
απαξίωση και μετατροπή σε “καμμένη γη”».

Στην ερώτησή του ο βουλευτής ζητά να μάθει από τους
καθ΄ ύλην αρμόδιους  υπουργούς εάν προτίθενται:

– να βοηθήσουν οικονομικά, με την έγκριση
επιχορηγούμενων και άτοκων δανείων,  στους
πυρόπληκτους προκειμένου να αποκαταστήσουν τις
περιουσίες τους, που  αποτελούν μέρος του
ιστορικού κέντρου της Λευκάδας.

-να ενεργοποιήσουν συγκεκριμένα χρηματοδοτικά
εργαλεία που προβλέπονται από το υπάρχον νομικό
πλαίσιο για την αποκατάσταση του ιστορικού
κέντρου της Λευκάδας .

Επιπλέον ζητά να μάθει σε ποια «συγκεκριμένα
μέτρα» προτίθενται να προχωρήσουν για την
αποκατάσταση του μοναδικού και ιστορικού
κινηματογράφου Απόλλων.

Επανέρχεται ο
βουλευτής για
πυρόπληκτους,
ιστορικό κέντρο 
& «Απόλλωνα»

Ξεκίνησαν
και φέτος
οι
«Διάλογοι
Γονέων»

6 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ. Παραιτείται από
Δημοτικός Σύμβουλος ο
Σπύρος Μαργέλης

Την παραίτησή του από
δημοτικός σύμβουλος
κατέθεσε σήμερα,  στον
Πρόεδρο του Δημοτικού

Συμβουλίου, ο επικεφαλής της
αξιωματικής αντιπολίτευσης με την
δημοτική παράταξη «Ανοίγουμε
Πανιά», Σπύρος Μαργέλης.

Τη θέση του κ. Μαργέλη στο
Δημοτικό συμβούλιο καταλαμβάνει
η Ασπασία Γρηγόρη.

7 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ. Παραιτείται ο
Πρόεδρος του Δ.Σ.
Γιώργος Γεωργάκης

Μετά τη χθεσινή
παραίτηση του Σπύρου
Μαργέλη, την
παραίτησή του από

Δημοτικός Σύμβουλος
υπέβαλε  χθες και ο πρόεδρος του
δημοτικού συμβουλίου, Γιώργος
Γεωργάκης επικαλούμενος λόγους
υγείας.

Την θέση του στο Δ.Σ. καταλαμβάνει
ο Βαγγέλης Κοντομίχης, ενώ για
την αντικατάστασή του στο

προεδρείο θα πραγματοποιηθεί ως
προς αυτό ειδική συνεδρίαση που
θα εκλέξει το νέο πρόεδρο.

18 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ. Εξελέγη νέος
Πρόεδρος Δ.Σ. ο
Γρηγόρης Γκογκάκης

Με 22 ψήφους υπέρ
και 6 λευκά
ολοκληρώθηκε
σήμερα το

μεσημέρι η ειδική συνεδρίαση του
Δημοτικού Συμβουλίου Λευκάδας
όπου εξελέγη, μετά από πρόταση
της δημοτικής αρχής, νέος
πρόεδρος ο κ. Γρηγόρης Γκογκάκης,
την οποία και μετέδιδε ζωντανά ο
Prisma 91,6.

Στην δημόσια τοποθέτηση τους
λευκό ανέφεραν ότι θα ψήφιζαν οι
δυο δημοτικοί σύμβουλοι της
Λαϊκής Συσπείρωσης καθώς και ο
ανεξάρτητος Ηλίας Κοντογεώργης.

Η συνεδρίαση ξεκίνησε με
ανάγνωση των δυο επιστολών
παραίτησης δια στόματος
Δρακονταειδή, με τον
κύριο  Γεωργάκη
να επικαλείται  προσωπικούς
λόγους υγείας.

Γ
ια έκτη συνεχή
χρονιά, λειτουργούν
οι «Διάλογοι
Γονέων», μια

πρωτοβουλία της τοπικής
μας Εκκλησίας (Κέντρο
Νεότητος της Ι.
Μητροπόλεώς μας) για τη
στήριξη της οικογένειας.
Πρόκειται για εξαιρετικά
ενδιαφέρουσες συνάξεις
προβληματισμού και
επικοινωνίας, με
αξιόλογους πάντοτε
ομιλητές, κληρικούς και
λαϊκούς, οι οποίοι
καταθέτουν πάντοτε με
αγάπη και φιλότιμο την
πείρα και την επιστημονική
τους γνώση.

Οι «Διάλογοι Γονέων» θα
λαμβάνουν χώρα και φέτος
μια φορά το μήνα, Σάββατο
ή Κυριακή, στο ζεστό και
φιλόξενο χώρο της
«Καταφυγής» (πρώην ΝΕΛΕ ή
παλαιά Μητρόπολη - οδ.
Μεγανησίου 5, κοντά στην
Κεντρική Πλατεία). Το πρωί
της Κυριακής θα
πραγματοποιείται
αντίστοιχη συνάντηση για
τους γονείς της περιοχής, σε
συνεργασία με τους
Συλλόγους Γονέων των
Σχολείων της.

Στη διάρκεια κάθε ομιλίας,
σε άλλο χώρο, υπάρχει
πάντοτε δημιουργική
απασχόληση για τα παιδιά,
προκειμένου οι γονείς να
συμμετέχουν απερίσπαστοι
στο διάλογο.

Παραιτήσεις-φωτιά στο Δ.Σ.
Σπύρος Μαργέλης, επικ. της αντιπολιτεύσεως
Γιώργος Γεωργάκης, πρόεδρος Δ.Σ.
• Το χρονικό & οι αντικαταστάτες

Σ
ύμφωνα με ανακοίνωση
του Δήμου Λευκάδας, το
δίκτυο υπόγειων κάδων
απορριμμάτων

επεκτείνεται για πρώτη φορά
εκτός των ορίων της πόλης της
Λευκάδας.

Με ευθύνη του Διαδημοτικού
Λιμενικού Ταμείου Λευκάδας,
ολοκληρώθηκε πριν από λίγες μέρες
η εγκατάσταση τεσσάρων νέων
υπόγειων κάδων στο λιμάνι του
Νυδριού, οι οποίοι και θα τεθούν

άμεσα σε λειτουργία.

Στόχος της παρέμβασης, η οποία
προέρχεται από ίδιους πόρους του
ΔΛΤΛ, είναι να βελτιωθεί το επίπεδο
της καθαριότητας σε έναν λιμένα
κρίσιμο για την ανάπτυξη του
Δήμου μας, καθώς και να συμβάλει
στην περαιτέρω αισθητική
αναβάθμιση της περιοχής.

Αναμφίβολα πρόκειται για
σημαντική παρέμβαση η οποία καλό
θα ήταν να επεκταθεί περαιτέρω.

Οι πρώτοι υπόγειοι κάδοι 
στο Νυδρί είναι γεγονός

ΦΩ
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Γ
ια την είδηση της
πρωτόδικης καταδίκης
με δέκα μήνες φυλάκιση
δημοσιογράφου για το
πρωτοσέλιδο

δημοσίευμά της στην εφημερίδα
«Λευκαδίτικος Λόγος» της 23ης
Μαϊου 2014 (την Παρασκευή
μεταξύ των δυο Κυριακών των
Δημοτικών εκλογών) με τίτλο
«Πουλήθηκε μια ολόκληρη
παράταξη», σας ενημερώνουμε σε
άλλη στήλη. “Επί του πιεστηρίου”
πληροφορηθήκαμε για την
ανακοίνωση του ΣΥΡΙΖΑ Λευκάδας
επί του θέματος, με ημερομηνία 5
Νοεμβρίου, η οποία συνιστά ωμή
παρέμβαση στην Δικαιοσύνη και
στους θεσμούς του δημοκρατικού
μας πολιτεύματος. Ας την δούμε.

Η ανακοίνωση 
του ΣΥΡΙΖΑ 
Λευκάδας
«Πόσο Δημοκρατικό είναι να
οδηγούνται πολιτικά γεγονότα
από τα δικαστήρια;

Ερώτημα που πρέπει να
προβληματίσει τον πολιτικό
κόσμο και την κοινωνία.

Ιδιαίτερα αρνητική και
επικίνδυνη εξέλιξη όταν
δικάζεται ΜΜΕ και συμμετέχει ως
κατήγορος μέλος του Ελληνικού
Κοινοβουλίου.

Ο σεβασμός στη Δικαιοσύνη έχει
μεγαλύτερη αξία όταν δεν
προστρέχουμε στη βοήθεια της
εξωθούμενοι από τα πολιτικά-
κομματικά μας αδιέξοδα.

Ως πολιτικό γεγονός η αντίδραση
των ψηφοφόρων της ΝΔ στις
αυτοδιοικητικές εκλογές του 2014,
ενάντια στις επιλογές της ηγεσίας
της δεν μπορεί να βρει απάντηση,
ούτε καν βάση για συζήτηση, στις
δικαστικές αίθουσες.

Η απάντηση σε ένα “χρονικό
προαναγγελθέντος θανάτου”
δόθηκε με πολιτικό τρόπο από
τους ίδιους τους ψηφοφόρους της
προς την ηγεσία της ΝΔ , τοπική
και κεντρική.

Απορίας άξιο που η ΝΟ.Δ.Ε. Ν.Δ
Λευκάδας δεν εξέφρασε την
έκπληξη της:

- για την μαζική φυγή των
ψηφοφόρων της στις
αυτοδιοικητικές εκλογές του
2014;.

- για το ότι κάποιοι οδηγούν
πολιτικά γεγονότα στα
δικαστήρια.

Ας θυμηθούμε ότι δεν είναι η
πρώτη φορά που ψηφοφόροι
εξεγείρονται και μιλάνε για
προδοσία από την ηγεσία τους.

Ξύπνησαν οι μνήμες των
Νομαρχιακών εκλογών του 1998.

Θα τους μηνύσουν γιατί δεν
ξέχασαν;

Σε κάθε περίπτωση ανάλογες
πρακτικές πλήττουν την
ελευθερία του τύπου,
αποπροσανατολίζουν την κοινή
γνώμη, είναι επικίνδυνες και
θυμίζουν άλλες εποχές.

Η Δημοκρατία έχει κανόνες τους
οποίους οφείλουμε να τιμούμε και
να ακολουθούμε στην πράξη.
Διαφορετικά, αντιδράει η
κοινωνία…»

Η παρέμβαση
Είναι κάτι παραπάνω από 
εμφανής η διάθεση τοπικών
στελεχών του ΣΥΡΙΖΑ Λευκάδας ν’
“αναβαθμίσουν” μια ποινική δίκη
σε πολιτική δίκη. Το γιατί το
επιχειρούν δεν το γνωρίζω.
Μπορώ μόνο να το υποθέσω. 

Το αποτέλεσμα της δίκης, δεν με
αφορά και δεν θα αφορούσε
κανέναν αν δεν υπήρχαν αυτές οι
δημόσιες τοποθετήσεις, στην
καλύτερη των περιπτώσεων,
αμφισβήτισης της απονομής της
Δικαιοσύνης, στην συγκεκριμένη
υπόθεση.

Πάγια θέση του γράφοντα που
ασχολείται ενεργά με την
δημοσιογραφία πολλά χρόνια,
αλλά και της εφημερίδας, ο
σεβασμός των αποφάσεων της
Δικαιοσύνης.

Αλήθεια, γιατί κόπτονται
τόσο για την “ελευθερία του
Τύπου” στον ΣΥΡΙΖΑ, η
νομαρχιακή του επιτροπή
αλλά και τα τοπικά εκλεγμένα
στελέχη του;

Γιατί από την μια μεριά έχουν
το “θάρρος της γνώμης τους”
να μιλάνε για “πλήγμα στην
ελευθερία του Τύπου” ενώ από
την άλλη δεν μας εξηγούν σε
ποιό σημείο της δικογραφίας
έγκειται αυτό που
υποστηρίζουν;

Γιατί αυτή η επιθετική
τακτική στον θεσμό της
Δικαιοσύνης από κατ’ εξοχήν
πρόσωπα που ευνοήθηκαν απ’
το επίδικο δημοσίευμα;

Γιατί η τοπική ηγεσία του
ΣΥΡΙΖΑ δείχνει τέτοιο πανικό
απέναντι σε μια πρωτόδικη
δικαστική απόφαση
αποκρύβοντας χρήσιμες
πληροφορίες για τους
πολίτες ενώ παράλληλα έχει
και ανακρίβειες στην
ανακοίνωσή της;

Οφείλουμε λοιπόν να πούμε στους
συντάκτες της ανακοίνωσης πως:

Tα δικαστήρια δεν κρίνουν1
πολιτικά γεγονότα ούτε
διαθέτουν
“δημοκρατικόμετρο” στα
μέτρα που θέλει ο καθένας.

Το δικαστήριο δεν δίκασε2
ΜΜΕ, όπως αναφέρει
ανακοίνωση αλλά
δημοσιογράφο.

Ο παρουσία Θανάση Καββαδά3
στο δικαστήριο, ήταν
αποτέλεσμα κλήσης του σε
κατάθεση από την ίδια την
Δικαιοσύνη, όταν ο ίδιος ΔΕΝ
είχε εκλεγεί βουλευτής και
μετείχε στις
αυτοδιοικητικές εκλογές ως
υποψήφιος δημοτικός
σύμβουλος όπου και εξελέγη
πρώτος σε σταυρούς
προτίμησης.

Καταγγελία για συκοφαντική4
δυσφήμιση κατέθεσε ο κ.
Παναγιώτης Καββαδάς και
όχι η Νέα Δημοκρατία όπως
τεχνηέντως αφήνει να
εννοηθεί η ανακοίνωση.

Γι’ αυτά που καταλογίζει5
στην ανακοίνωσή της ΝΟΔΕ
Ν.Δ., αν και έχω άποψη, ας
απαντήσει αν θέλει η ίδια. 

Ποιές είναι οι “πρακτικές6
που πλήττουν την ελευθερία
του τύπου”; Η Δικαιοσύνη
είναι αυτή που πλήττει την
ελευθερία του Τύπου; Πού
ακριβώς πλήττεται, από
ποιόν και με ποιό τρόπο;

To “καλύτερο” το φύλαγε για7
το τέλος της ανακοίνωσης.
“Η Δημοκρατία έχει κανόνες
τους οποίους οφείλουμε να
τιμούμε και να ακολουθούμε
στην πράξη”. 
Είναι ή δεν είναι η
δικαστική εξουσία ένας από
τους πυλώνες της
Δημοκρατίας μας, ή αν δεν
μας αρέσει το αποτέλεσμα
της όποιας δίκης,
αλλοίμονο στη δίκη; 
Έτσι θα πορευτούμε;

Στο “διαφορετικά αντιδράει8
η κοινωνία” ως συνέχεια της
τελευταίας πρότασης της
ανακοίνωσης, τι να πει
κανείς. 
Υπονοούμενα, σε ποιούς, 
για ποιόν και γιατί; 

Μακάρι οι τοπικοί ηγήτορες του
ΣΥΡΙΖΑ να επεδείκνυαν
αντίστοιχα αντανακλαστικά και
ζήλο στην επίλυση των
καθημερινών προβλημάτων που
ταλαιπωρούν τους
δοκιμαζόμενους πολίτες του
τόπου μας.

Ηλίας Κοντογεώργης

Ωμή παρέμβαση 
στη Δικαιοσύνη
απ’ τον ΣΥΡΙΖΑ

1

4

5

6

7

8
2

3
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Σ
το Δημοτικό Συμβούλιο της 23ης Οκτωβρίου που θα
εξέταζε το θέμα της ποσόστωσης των μαθητών της
Λευκάδας για την εισαγωγή τους στις σχολές της
τριτοβάθμιας εκπαίδευσης για το 2017, διάχυτη
ήταν η εντύπωση πως θ’ αποφασίσει υπέρ της πρό-
τασης των γονιών. Ωστόσο η εξέλιξη δεν δικαίωσε

αυτή την εντύπωση. Η επιχειρηματολογία των “όχι” έδειξε να
αιφνηδιάζει αρκετούς. Ήταν ίσως από τις λίγες φορές που συζη-
τιώταν θέμα και δεν υπήρχαν παρατάξεις, δεν υπήρχαν “γραμμές”
ή αν υπήρχαν ήταν θολές και ξεθωριασμένες.

Το αποτέλεσμα οριακά αρνητικό στο αίτημα των γονιών με
ψήφους 13-12. Μετά την ψηφοφορία ακολούθησε ένταση στο φουαγιέ,
απειλήθηκαν επισόδεια, ευτυχώς αποσβέστηκαν με την παρέμβαση
των πιο ψύχραιμων. 

Στο Δημοτικό Συμβούλιο αποτυπώθηκε διχασμός ή διχογνωμία
η οποία εκτιμώ πως αποτυπώνει και την εικόνα που υπάρχει
ευρύτερα στην τοπική κοινωνία.

Παρά την απόφαση του Δ.Σ. όμως, η οποία είχε γνωμοδοτικό
χαρακτήρα, οι γονείς των παιδιών που θα δώσουν φέτος εξετάσεις,
δεν το βάζουν κάτω και συνεχίζουν τον αγώνα τους. Εξέδωσαν
ανακοίνωση σε υψηλούς τόνους εκφράζοντας την δυσαρέσκειά
τους για την απόφαση του Δ.Σ. “Αδειάζει” τον δήμαρχο για την
στάση που κράτησε στην εν λόγω συνεδρίαση ενώ χαρακτηρίζει
κοροϊδία την στάση της πλειοψηφίας. Παρά ταύτα, ζητά εμμέσως
πλην σαφώς από το Δ.Σ. να “ξαναδεί το θέμα”. Σας την παραθέτου-
με.

Η ανακοίνωση της επιτροπής γονέων
τελειοφοίτων μαθητών Λυκείων
Λευκάδας

«Την Δευτέρα 24-10-2016  με την κατά πλειοψηφία (13-12)
απόφασή του, το δημοτικό συμβούλιο Λευκάδας είπε ΟΧΙ στο
αίτημα της Επιτροπής Γονέων τελειόφοιτων Λυκείων Ν. Λευκάδας
για την «επέκταση των ειδικών  ρυθμίσεων που ορίστηκαν από το
ν.4319/2016 ΦΕΚ Α33/27-02-2016 για τους υποψηφίους του σχολικού
έτους 2015-16 που εξετάστηκαν πανελλαδικά το έτος 2016, ώστε να
ισχύσουν και για τους υποψηφίους του σχολικού έτους 2016-17, που
θα εξεταστούν πανελλαδικά το έτος 2017».

Η Επιτροπή Γονέων συναντήθηκε  με τον  Δήμαρχο  κ. Δρακον-
ταειδή, προκειμένου να ζητήσει  τη στήριξη του Δήμου μας, για το
θέμα της ποσόστωσης.

Ο Δήμαρχος, ύστερα από εκτενή συζήτηση που είχαμε μαζί
του, υποσχέθηκε  και  διαβεβαίωσε  ότι θα στηρίξει  το αίτημα της
Επιτροπής στο Δημοτικό Συμβούλιο, μιάς και  εκτός των άλλων
προβλημάτων που αντιμετώπισαν και αντιμετωπίζουν οι μαθητές,
υπάρχει και το δεδικασμένο της Κεφαλονιάς. Φύγαμε δε με την εν-
τύπωση ότι δεν υφίσταται κανένα απολύτως πρόβλημα, όσον
αφορά τη στήριξη του αιτήματός μας στο Δημοτικό Συμβούλιο.

Η συνέχεια είναι γνωστή: Ο Δήμαρχος εισηγούμενος μάλιστα  το
θέμα, εξέφρασε  την… αντίθεσή του με την ποσόστωση(!!!) Τι μεσο-
λάβησε και ο Δήμαρχος κορόιδεψε τους γονείς και άλλαξε την
απόφασή του;

Μήπως επειδή  τότε, δεν υπήρχε η προτροπή από ηλεκτρονική
εφημερίδα (στις 13/10/2016) να μη δεχτούν η Δημοτική και Περιφε-
ρειακή αρχή «έστω και να συζητήσουν το ενδεχόμενο της ποσό-
στωσης»;  

Δεν γνωρίζουμε αν αυτή η αλλαγή στάσης του, οφείλεται στην
αναζήτηση μελλοντικής   εύνοιας από το τοπικό site και την

τοπική εφημερίδα, αλλά σε κάθε περίπτωση, αφού άλλαξε στάση,
θα μπορούσε να ενημερώσει την Επιτροπή για αυτή την αλλαγή
της στάσης του.

Αυτό που διαπιστώσαμε είναι ότι το δίκαιο αίτημα μας έγινε
αφορμή ώστε πάνω στις πλάτες εμάς και των παιδιών μας, να αν-
ταγωνίζονται οι πλειοψηφήσαντες δημοτικοί σύμβουλοι για το
ποιος θα δώσει καλύτερα μαθήματα… ηθικής σε μας και τα παιδιά
μας!!!

Αντί να δουν ότι τα προβλήματα από το σεισμό δεν έχουν
ακόμη επιλυθεί (όπως περιγράφεται στο από 18/10/2016 έγγραφο
του ΤΑΣ) και ότι οι εν γένει συνέπειες του σεισμού παραμένουν. 

Αντί να δουν ότι το πρόβλημα της παιδείας δεν είναι αν θα
βοηθηθούν μερικά παιδιά Λευκαδιτών ύστερα από ένα μεγάλο
σεισμό, αλλά πώς θα αντιμετωπιστεί  μεταξύ των  άλλων και η
μάστιγα της παραπαιδείας, πρόβλημα που ο Αντιδήμαρχος για
θέματα παιδείας – και μέχρι πρότινος πρόεδρος της ΕΛΜΕ Λευκάδας
- κάνει  ότι δεν βλέπει,

Αντί να δουν τη θέση της ΕΛΜΕ Λευκάδος που τάσσεται υπέρ
του μέτρου,

Είπαν ΟΧΙ στο μέτρο της ποσόστωσης για τα παιδιά των Λευ-
καδιτών!!! γνωρίζοντας ότι το μέτρο αυτό δεν πρόκειται να
στερήσει ούτε μια θέση από οποιονδήποτε άλλον μαθητή εκτός
Λευκάδας, διότι η θέση αυτή θα είναι επιπλέον του αριθμού των
εισακτέων σε κάθε σχολή και δεν θα είναι σε βάρος των μαθητών
των άλλων περιοχών.

Διαμαρτυρόμαστε έντονα γι αυτή την κοροϊδία και τη στάση
της πλειοψηφίας του Δημοτικού Συμβουλίου που είναι αντίθετη με
κάθε έννοια αλληλεγγύης προς τους συντοπίτες τους.

Πιστεύουμε ότι θα μπορούσε το Δημοτικό Συμβούλιο να
ξαναδεί με την δέουσα προσοχή  και πιο ολοκληρωμένα το
θέμα  και δηλώνουμε ότι θα συνεχίσουμε τον αγώνα μας, μέχρι να
ικανοποιηθεί το δίκαιο αίτημά μας». 

Μετά από συνάντηση που είχε με την επιτροπή γονέων ο βου-
λευτής Λευκάδας Θανάσης Καββαδάς, πήρε θέση μέσω ανακοίνωσης.
Την παραθέτουμε.

Η δήλωση του βουλευτή

«Μετά από πρωτοβουλία της Επιτροπής Γονέων Τελειοφοίτων
μαθητών Λυκείων του Ν. Λευκάδας είχα συνάντηση μαζί τους όπου
και μου μετέφεραν το αίτημά τους να ισχύσει και φέτος η
ποσόστωση τις πανελλήνιες εξετάσεις που θα διεξαχθούν στο
τέλος τους σχολικού έτους, για την εισαγωγή των μαθητών στην
τριτοβάθμια εκπαίδευση. 

Σεβόμενος όλες τις απόψεις των συμπολιτών μου που έχουν
διατυπωθεί για το θέμα, εκτιμώ ότι το αίτημα μαθητών και γονέων
δεν  είναι προς την κατεύθυνση  της εμπέδωσης  της  «ήσσονος
προσπάθειας». 

Εκτιμώ ότι είναι στην κατεύθυνση της ισονομίας και της ίσης
μεταχείρισης με τους μαθητές άλλων σεισμόπληκτων περιοχών,
στις οποίες εφαρμόστηκε για περισσότερες από μια φορά η ρύθμιση
της ποσόστωσης. 

Είναι χαρακτηριστική η περίπτωση της Κεφαλονιάς, όπου  μετά
το σεισμό του 2014, για δύο συνεχόμενα σχολικά έτη εφαρμόστηκε,
σε όλα τα σχολεία του νησιού, η ποσόστωση στις πανελλήνιες εξε-
τάσεις αλλά και πέρυσι στα σχολεία της Δημοτικής Ενότητας
Ερίσου Κεφαλονιάς, λόγω του σεισμού της Λευκάδας. 

Αυτό που διεκδικούν οι τελειόφοιτοι Λυκείων της Λευκάδας με
το αίτημά τους είναι ίδια μεταχείριση με το προηγούμενο της Κε-
φαλονιάς, χωρίς μάλιστα  να υφαρπάξουν θέσεις υποψήφιων
φοιτητών από την υπόλοιπη Ελλάδα, καθώς  για τους συμμετέχοντες
στις εξετάσεις με την ρύθμιση της ποσόστωσης, προβλέπονται
επιπλέον  θέσεις  στην τριτοβάθμια εκπαίδευση. 

Με δεδομένο ότι η Λευκάδα, με υπουργικές αποφάσεις, έχει
χαρακτηριστεί σεισμόπληκτη από τον σεισμό της 17ης Νοεμβρίου
2015, υποστηρίζω το δίκαιο του αιτήματος των παιδιών να ισχύσει
για τη σεισμόπληκτη Λευκάδα ό,τι εφαρμόστηκε και στη γειτονική
σεισμόπληκτη Κεφαλονιά. 

Στην προσπάθεια των μαθητών για την εφαρμογή της ποσόστωσης
και φέτος θα σταθώ αρωγός, θεωρώντας πως η διεκδίκηση για ισο-
νομία και για ίση μεταχείριση από την Πολιτεία, είναι όχι μόνο
υποχρέωσή τους αλλά και μάθημα ζωής.  

Οι επιτυχίες των παιδιών της Λευκάδας όλα τα προηγούμενα
χρόνια, έχουν αποδείξει ότι μεγάλο ποσοστό των μαθητών μας ει-
σάγεται στην τριτοβάθμια εκπαίδευση με την αξία του. Η δυνατότητα
που τους δίνεται  λόγω των ειδικών συνθηκών που διαμορφώθηκαν

του 
Ηλία
Κοντογεώργη

www.facebook.com/freelefkas
www.facebook.com/apotypomalefkada

Συσπειρώνει
ή διχάζει;
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από το σεισμό, σε καμία περίπτωση δεν ακυρώνει
την  επάρκειά τους.   

Άλλωστε εφόσον εισαχθούν σε ανώτατες και
ανώτερες σχολές με το σύστημα της ποσόστωσης,
εφεξής το εκπαιδευτικό σύστημα θα κρίνει τις
ικανότητές τους. Έστω όμως και ένα παιδί να
προχωρήσει είναι όφελος για το ίδιο και τη Λευ-
κάδα».

Ακολούθησε χρονικά η τοποθέτηση της Ν.Ε.
του ΠΑΣΟΚ Λευκάδας με χαρακτηριστικό τίτλο:
Όχι στο διχασμό, ναι στη συσπείρωση και την
προοπτική.

Η ανακοίνωση της Ν.Ε. 
του ΠΑΣΟΚ Λευκάδας

«Τον Νοέμβριο του 2015, το νησί της Λευκάδας
συγκλονίστηκε από έναν καταστροφικό σεισμό, ο
οποίος εκτός από υλικές ζημιές, είχε και θύματα.
Σε τέτοιες περιπτώσεις, η συνδρομή της πολιτείας
για την ανακούφιση των κατοίκων κρίνεται απα-
ραίτητη και εστιάζεται κυρίως στα εξής:

Στις επισκευές των δημόσιων κτηρίων και
υποδομών.

Στη διασφάλιση της στέγασης – περίθαλψης –
σίτισης – ύδρευσης – ηλεκτροδότησης και οικο-
νομικής ενίσχυσης, όπου κρίνεται αναγκαίο, των
πληγέντων. 

Στην αποζημίωση των πληγέντων για τις κα-
ταστροφές που υπάρχουν σε κατοικίες, οικοσκευές,
μικρές επιχειρήσεις, γεωργικές εγκαταστάσεις
και προϊόντα. 

Σε έργα αντισεισμικής θωράκισης και προ-
στασίας, ώστε σε ανάλογη περίπτωση στο μέλλον,
οι συνέπειες να είναι το δυνατόν οι μικρότερες.

Σήμερα, Νοέμβριος του 2016, γεγονός είναι
ότι πολλοί από τους συμπολίτες μας εξακολουθούν
να βιώνουν τις συνέπειες του καταστροφικού
αυτού σεισμού. Πράγμα, που από μόνο του κατα-
δεικνύει την ανεπάρκεια στη διαχείριση του προ-
βλήματος, τόσο από τη πλευρά του κρατικού μη-
χανισμού, όσο και την μεριά της περιφερειακής
και τοπικής αρχής, σε επίπεδο διοικητικής μέριμνας. 

Αφορμή για αυτές τις επισημάνσεις, στάθηκε
η απόφαση που κατά πλειοψηφία (13-12) πήρε το
δημοτικό συμβούλιο Λευκάδας, την Δευτέρα 24-
10-2016, με την οποία είπε ΟΧΙ στο αίτημα της
επιτροπής γονέων τελειόφοιτων Λυκείων Ν. Λευ-
κάδας, για την επέκταση του μέτρου της ποσό-
στωσης (βλ. ειδικές ρυθμίσεις όπως ορίστηκαν
από το ν.4319/2016 ΦΕΚ Α33/27-02-2016 για τους
υποψηφίους του σχολικού έτους 2015-16), σε ότι
αφορά την εισαγωγή μαθητών σεισμόπληκτων πε-
ριοχών στη τριτοβάθμια εκπαίδευση, για το έτος
2017.

Αναμφίβολα, όλα τα παιδιά δίνουν σήμερα
έναν δύσκολο αγώνα για το δικαίωμα στη γνώση,
για το δικαίωμα στη μόρφωση, σε πραγματικά αν-
τίξοες συνθήκες, μέσα σ’ ένα κατεξοχήν ανταγω-

νιστικό περιβάλλον, που συχνά τα αποξενώνει
από την ουσιαστική μάθηση και τα αναγκάζει να
υφίστανται μια αφόρητη ψυχολογική πίεση, στη
προσπάθεια τους να αρπάξουν τη “μοναδική” ευ-
καιρία που τους δίνεται για το μέλλον τους,
μέσα από τη διαδικασία των Πανελλήνιων εξετά-
σεων, μετά από μια σκληρή προετοιμασία χρόνων.
Ταυτόχρονα, οι γονείς αυτών των παιδιών, υπο-
χρεώνονται σε μια πρωτοφανή οικονομική αφαί-
μαξη, η οποία ιδιαίτερα για τις λαϊκές οικογένειες
είναι εξοντωτική. 

Το ΠΑ.ΣΟ.Κ., από την ίδρυσή του έως και σή-
μερα, υποστηρίζει τη δημόσια δωρεάν παιδεία,
και στέκεται αλληλέγγυο στους αγώνες των μα-
θητών, των φοιτητών, των γονέων, όλων όσων
αγωνίζονται απαιτώντας ουσιαστικές λύσεις, στα
διαχρονικά προβλήματά της εκπαίδευσης.

Προφανώς, το μέτρο της “ποσόστωσης”, δεν
απαντά σε κανένα από τα προβλήματα της
παιδείας. Υιοθετήθηκε όμως από την κυβέρνηση,
σε μια προσπάθεια να κρύψει τη γύμνια και την
ανικανότητά της, να αντιμετωπίσει αποτελεσματικά
τις συνέπειες που δημιούργησε ο φονικός σεισμός. 

Μια κυβέρνηση, που επένδυσε με αισχρότητα
στην ευαισθησία και την αγωνία των γονέων για
το μέλλον τον παιδιών τους, συνδέοντας με
τρόπο που αποτελεί παγκόσμια πρωτοτυπία, την

ανακούφιση των πληγέντων από το σεισμό, με το
ζήτημα της εισαγωγής στη Τριτοβάθμια εκπαίδευση.  

Το αποτέλεσμα αυτής της λογικής είναι γνωστό.
Η κοινωνία της Λευκάδας διχάστηκε, συγκρου-
στήκαμε με σθένος μεταξύ μας, την στιγμή ακριβώς
που οι συνέπειες του σεισμού παραμένουν και η
δημόσια εκπαίδευση συνεχώς υποβαθμίζεται.

Αν με την ίδια αγωνιστικότητα, αντί να λο-
γομαχούμε ανταλλάσοντας ανακοινώσεις, διεκ-
δικούσαμε έργα αντισεισμικής θωράκισης για το
νησί και ουσιαστική γνώση για τα νέα παιδιά,
τότε μάλλον σε πιθανό επόμενο σεισμό θα είχαμε
λιγότερα προβλήματα να αντιμετωπίσουμε, και
ίσως θέταμε και τις βάσεις για ένα καλύτερο δη-
μόσιο σχολείο.     

Επί του πρακτέου, εφόσον η κυβέρνηση εξα-
κολουθήσει να κινείται στο πλαίσιο της λογικής
που είδη έχει χαράξει και κατά συνέπεια το
μέτρο της ποσόστωσης συνεχίσει να εφαρμόζεται
σε όλες τις σεισμόπληκτες από το νόμο περιοχές,
ανεξάρτητα από το τι αποφάσισε το Δημοτικό
Συμβούλιο στις 24/10, η Λευκάδα προφανώς και
δεν μπορεί να εξαιρεθεί».

Θα ήθελα να κλείσω το άρθρο, επαναλαμβά-
νοντας την προτελευταία παράγραφο ης ανακοί-
νωσης του ΠΑΣΟΚ: Αν με την ίδια αγωνιστικότητα,
αντί να λογομαχούμε ανταλλάσοντας ανακοινώ-
σεις, διεκδικούσαμε έργα αντισεισμικής θωράκισης
για το νησί και ουσιαστική γνώση για τα νέα
παιδιά, τότε μάλλον σε πιθανό επόμενο σεισμό
θα είχαμε λιγότερα προβλήματα να αντιμετωπί-
σουμε, και ίσως θέταμε και τις βάσεις για ένα
καλύτερο δημόσιο σχολείο. Έτσι ακριβώς!

Από την συνεδρίαση του Δ.Σ.

ΦΩΤΟ: aromalefkadas.gr
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Πλήθος πολιτικώναξιωματούχων, πρώην
και νυν “παρέλασαν”
απ’ το δικαστικόμέγαρο της Λευκάδας.

Βουλευτής, πρώηνβουλευτές, πρώηνδημάρχοι, σύμβουλοι
και πάει λέγοντας...

Τα “σκάγια” του

Παναγιώτη πήραν μόνο

την αρθρογράφο.

Φτηνά τη γλίτω
σε η

εκδότρια κι αυτό 

ελέω συγγενικ
ών 

και φιλικών 

σχέσεων με το άμεσο

Αυτό δεν ήταν δίκη,
πολιτική πασαρέλα
ήταν!

Βέβαια, ακολούθησε 
και άλλη πασαρέλα
στη συνέχεια, 
μετά την έκβαση 

της δίκης.

που θα νόμιζε κανείς

πως θα έπεφταν μέχρι

και αγκωνιές ποιός θα

πρωτοκάνει  δήλωση!

Ούτε καν το

πρωτόκολλο δεν

τηρήθηκε.

Πολιτικοί παράγοντες
των ΣΥΡΙΖΑΝΕΛ
δήλωσαν την
συμπαράστασή τους
με άμεσο ή και έμμεσο
τρόπο μέσω της
αδερφής
ηλεκτρονικής

πλατφόρμας με
την εφημερίδα
που
δημοσιεύθηκε
το επίμαχο
άρθρο. Ήταν
τόσο άμεσες οι
δηλώσεις τους

ΠΟΛΙΤΙΚΗ

Ο “τορπιλισμός”
του Θανάση...

Συμπληρώνοντας ένα χρόνο
Κοινοβουλευτικής παρουσίας, ο
βουλευτής Λευκάδας (ΝΔ) Θανάσης
Καββαδάς αισθάνθηκε την ανάγκη και το

χρέος να κάνει έναν απολογισμό του έργου του
για το έτος που πέρασε. Όποιος ενδιαφέρεται
να τον δει αναλυτικά, μπορεί να μπεί στην
ιστοσελίδα του http://athanasioskavvadas.gr

Ο βουλευτής Λευκάδας, σε μια
σπάνια για τα δεδομένα του τόπου
μας συγκυρία δεδομένου πως η
Λευκάδα σχεδόν πάντα
“συντάσσονταν” με την πλειοψηφία
της Επικράτειας, εκλέχτηκε με το
κόμμα της αντιπολίτευσης.

Είναι αλήθεια πως ο ίδιος είναι ιδιαίτερα κινητικός
/ εργατικός και προσπαθεί να “ξεκολλάει” διάφορα
θέματα απ’ τα γρανάζια του κρατικού μηχανισμού.

Δεν προλαβαίνει να βγάλει μια ανακοίνωση για
κάποιες ενέργειές του, ακολουθούν επικοινωνιακοί
“τορπιλισμοί” κάθε είδους και τρόπου. Και μην
φανταστεί κανείς ανακοινώσεις τύπου “κατόπιν
ενεργειών”. Καμία σχέση. Άλλωστε και να ήθελε,
δεν θα μπορούσε, γιατί πολύ απλά, δεν είναι μέλος
της πλειοψηφίας, άρα δεν μπορεί να κάνει και
οιουδήποτε είδους ρουσφέτι!

Το μόνο που προσπαθεί, είναι να κάνει γνωστές
στους πολίτες τις προσπάθειές του. Άλλωστε το
κάθε αποτέλεσμα, αποτελεί μια συνισταμένη
παραγόντων που και να θέλει να ελέγξει ο
βουλευτής δεν μπορεί!

Θέλουν ακόμη και τις... 
φόδρες απ’ τις τσέπες!

άγιο αίτημα κατοίκων της
ευρύτερης περιοχής τους
Νυδριού και όχι μόνο,
ήταν και είναι να

διατηρηθεί ανοιχτό το
υποκατάστημα της Alpha bank στο
Νυδρί και τους χειμερινούς
μήνες. Φωνάζουν όμως σε ώτα μη
ακοώτων.

Φέτος, όχι μόνο δεν σκέφτηκαν
καν να διατηρήσουν ανοιχτό το
κατάστημα και τους
χειμερινούς μήνες αλλά το
έκλεισαν και ένα μήνα
νωρίτερα. Πέρυσι είχε μείνει
ανοιχτό και τον Οκτώβρη,
φέτος, μέχρι το τέλος
Σεπτέμβρη!

Τι κι αν μπλοκάρουν με
ατέλειωτες ουρές στο κεντρικό
της Λευκάδας την στιγμή που θα
μπορούσαν να τ’ αποφορτίσουν
χωρίς επιπλέον κόστος για την
τράπεζα;

Σα να θέλουν με κάποιο τρόπο
να “μαστιγώσουν” τους

συναλλασσόμενους πολίτες που
το ίδιο το κράτος τους στέλνει
καθημερινά στα γκισέ
προκειμένου ν’ ακουμπήσουν
εκεί ακόμη και τις φόδρες των
παντελονιών!

Η αναλγησία φαίνεται πως δεν
έχει πιάσει ακόμη πάτο. Κάτι
σαν την περίφημη “κρίση” που
μας κατατρώει δηλαδή...

Για κάποιο υποκατάστημα
τράπεζας που έκλεισε στο
Μύτικα, είδα πως υπήρξε
κινητοποίηση όλων των αιρετών
της Λευκάδας και πολύ καλά
έκαναν προκειμένου να
εξυπηρετούνται οι Καλαμισάνοι
και Καστιώτες. Στην περίπτωση
του Νυδριού όμως γιατί δεν
ιδρώνει τ’ αυτί κανενός;
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περιβάλλον της.Ιδιότυπη “ασυλία”...Φαντασθείτε πως ηυπόθεση αυτή αρχικά
τέθηκε στο αρχείο.Όταν όμως αυτή πήρε

το δρόμο της έδραςαποδείχθηκε εκ τουαποτελέσματος πως

οφείλετα
ι στην

αναζήτηση

μελλοντικής εύνοιας

από το τοπικό site 

και  την τοπική

εφημερίδα”.

Αντιλαμβάνομαι 

την αγωνία τους

μόνο για το αρχείο δεν
ήταν...

Εδώ νομίζω πως
“κολλάει” ο στοχασμός 

του δημάρχου. 
Είδες για νά ‘ναι 
τυφλή η 
Δικαιοσύνη;

στο Δ.Σ. Το γεγονός

αυτό τους εξόργισε

και έφτασαν στο

σημείο να

αναρωτιούνται αν

“αυτή η αλλαγή

στάσης του,

Για το θέμα της
ποσόστωσης των
μαθητών στην
τριτοβάθμια
εκπαίδευση, η
ανακοίνωση των
γονέων ήταν
καταπέλτης για το

δήμαρχο. Ούτε
λίγο ούτε πολύ
μας λένε πως
τους είχε τάξει
να δει το θέμα
θετικά, κάτι που
δεν
αποτυπώθηκε

Προς κατάργηση το Α.Τ. Καρυάς
τη συνεδρίαση του
Δημοτικού Συμβουλίου (Δ.Σ.)
της Λευκάδας που
πραγματοποιήθηκε τη

Δευτέρα 03 Οκτωβρίου 2016 ο
δήμαρχος Λευκάδας κ.
Δρακονταειδής ενημέρωσε το σώμα
ότι το νέο Προεδρικό Διάταγμα (Π.Δ.)
για την αναδιάταξη,
αναδιοργάνωση, σύσταση και
λειτουργία των Περιφερειακών
υπηρεσιών της Ελληνικής
Αστυνομίας που οδεύει για
υπογραφή, μετά από τροποποιήσεις
που επήλθαν στο αρχικό κείμενο,
προβλέπει τελικά την κατάργηση του
Αστυνομικού Τμήματος (Α.Τ.)  της
Καρυάς και την διατήρηση του Α.Τ.
Βασιλικής καθώς για το δεύτερο
έγινε αποδεκτό το αίτημα της
Δημοτικής Αρχής για μη κατάργησή
του.

Αναφερόμενος στο θέμα ο
αντιδήμαρχος κ. Ευστάθιος Βλάχος
(στην προαναφερόμενη συνεδρίαση
του Δ.Σ. Λευκάδας) κατήγγειλε την
κυβέρνηση γιατί επιλέγει να
καταργήσει μια περιφερειακή
υπηρεσία της Ελληνικής Αστυνομίας
όπως το Α.Τ. Καρυάς μετά από
παρέμβαση, όπως είπε
χαρακτηριστικά, που υπήρξε υπέρ
της διατήρησης του Α.Τ. Βασιλικής
και σε βάρος του Α.Τ. της Καρυάς.

Η Σεβαστή Κωνσταντινίδη -
Ρεκατσίνα
Η Σεβαστή Κωνσταντινίδη -
Ρεκατσίνα, ως πρώην δήμαρχος
Καρυάς, που ήταν παρούσα στην
συνεδρίαση του Δ.Σ., τοποθετήθηκε
για την επικείμενη κατάργηση του
Α.Τ. Καρυάς, λέγοντας: 

Υιοθετούμε την καταγγελία του κ.
Βλάχου, καθώς με την ιδιότητα του
αντιδημάρχου έχει τη δυνατότητα
να γνωρίζει από “μέσα” τις
ενέργειες, το παρασκήνιο των
ενεργειών αλλά και τις όποιες
παρεμβάσεις σχετικά με το θέμα.

Επιχαίρουμε για τη διατήρηση του
Α.Τ. Βασιλικής και συγχρόνως
γνωστοποιούμε με το παρόν στο
βουλευτή του νομού μας κ.
Αθανάσιο Καββαδά (που απουσίαζε
από την συνεδρίαση της 03/10/2016
του Δ.Σ.) την εξέλιξη. Σαν
Λευκαδίτες και σαν Καρσάνοι
αναμένουμε ότι θα
δραστηριοποιηθεί, ενημερώνοντας
και αναζητώντας τη βοήθεια και
συνδρομή πρώην και νυν βουλευτών
και προσώπων που έλκουν την
καταγωγή τους από το νησί μας,
προκειμένου από κοινού να
επιδιώξουν τη διατήρηση και του
Α.Τ. Καρυάς.

Καλούμε τις Ν.Ε. των πολιτικών

κομμάτων της Λευκάδας, τις
δημοτικές παρατάξεις του Δ.Σ.
Λευκάδας και την δημοτική και
περιφερειακή αρχή της Λευκάδας να
πράξουν το ίδιο, συντασσόμενοι με
το δίκαιο αίτημα της διατήρησης
του Α.Τ. Καρυάς που είναι
ουσιαστικά το Α.Τ. της ορεινής και
ημιορεινής Λευκάδας καθώς, έστω
και με την για χρόνια υποβάθμιση
και υποστελέχωσή του, αστυνομεύει
και παρέχει αίσθημα ασφάλειας σε
μειονεκτικές και απομακρυσμένες
περιοχές του νησιού μας όπως είναι
η Εγκλουβή, η Καρυά, οι
Πηγαδησάνοι, η Εξάνθεια, το
Πινακοχώρι, τα Λαζαράτα, ο
Κάβαλος, το Σπανοχώρι κ.λ.π.

Από την πλευρά μας καλούμε την
κυβέρνηση, που επικαλείται την
διαφάνεια των ενεργειών της, την
μη αποδοχή παρεμβάσεων στις
αποφάσεις και ενέργειές της, ίση
μεταχείριση και αποκατάσταση του
περί δικαίου αισθήματος των
Λευκαδίων.  Οφείλει και πρέπει να
αποδείξει στην πράξη ότι δεν τα
επικαλείται απλά αλλά και τα
υπηρετεί.

Η απόδειξη είναι μια, να
συμπεριλάβει στο προς υπογραφή
Π.Δ. και την συνέχιση λειτουργίας
του Α.Τ. Καρυάς.

Ενημέρωση Θ. Καββαδά
για το Α.Τ. Καρυάς
Σε απάντηση της δημόσιας
τοποθέτησης της  κ. Σεβαστής
Κωνσταντινίδη-Ρεκατσίνα στις
06/10/2016, όπου ζητά  την
δραστηριοποίηση του βουλευτή
προκειμένου να διατηρηθεί το Α.Τ
Καρυάς, ο τελευταίος, εξέδωσε
ανακοίνωση, σύμφωνα με την οποία
κάνει γνωστές τις ενέργειές του από
την στιγμή που γίνονται γνωστές οι
προθέσεις της ΕΛΑΣ.

Κλείνοντας την ανακοίνωση, αναφέρει
σχετικά: Εκτιμώ πως γίνεται αντιληπτό
ότι με στόχο να μην αποδυναμωθεί η
αστυνόμευση σε όλη την Λευκάδα,
πόσο μάλλον στην ορεινή Λευκάδα και
ειδικότερα στη Καρυά  και
προκειμένου να διασφαλιστεί το
αίσθημα ασφάλειας των κατοίκων της
ευρύτερης περιοχής, ενεργοποιήθηκα
με κάθε τρόπο και μέσο, από την
πρώτη στιγμή που γνωστοποιήθηκε ο
νέος σχεδιασμός του υπουργείου.

Δυστυχώς όμως οι αποφάσεις
λαμβάνονται από την κυβέρνηση και
τους καθ΄ ύλην αρμόδιους υπουργούς
της και όχι από τους βουλευτές της
αντιπολίτευσης. Από τη μεριά μου
ωστόσο θα συνεχίσω τις προσπάθειες,
για την παραμονή του Αστυνομικού
Τμήματος στην Καρυά.

όμως οφείλουν να επεδεικνύουν
περισσότερη ψυχραιμία. 

Δεν είναι δυνατό 
να χλευάζουν όσους δημοτικούς

συμβούλους ψήφισαν ενάντια 
στην ποσόστωση και ταυτόχρονα,

στην ίδια ανακοίνωση, να τους 
καλούν να ξαναδούν το θέμα! 

Εν τέλει τί θέλουν αυτοί οι γονείς, να
έχουν εκπροσώπους τους

χειραγωγούμενα ανθρωπάκια
προκειμένου να κάνουν τη “δουλειά”
τους ή σκεπτόμενα όντα που μπορούν

και να διαφωνούν μαζί τους;

Άλλωστε, όποια απόφαση κι αν πάρει
οποιοδήποτε συλλογικό όργανο, την

“πίτα” θα την κόψει το υπουργείο.
Το πιο πιθανό ενδεχόμενο της αλλαγής

στάσης του δημάρχου, σύμφωνα με
την ανακοίνωση των γονέων, να είναι
απόρροια της επικοινωνίας του με το
υπουργείο. Αν έγινε έτσι, προφανώς
δεν μπορούσε να το πει δημόσια και

βέβαια έτσι εξηγείται και η στάση που
ακολούθησαν οι πιο στενοί τους

συνεργάτες της “έδρας”.

Βέβαια, καλό θα ήταν οι δημοτικοί
σύμβουλοι που τοποθετήθηκαν για το

θέμα στο Δ.Σ. να δήλωναν και αν έχουν
παιδί στην Γ’ Λυκείου φέτος για να

γνωρίζαμε και πόσο αμερόληπτοι ήταν
στην κρίση τους.

Για παράδειγμα, γνωρίζω έναν πολύ
ένθρεμο υποστηρικτή της ποσόστωσης

που ήταν λάβρος στην συνεδρίαση.
Ήταν τόσο... θερμός που πάνω στην

δική του τοποθέτηση, 
“πάτησαν” και άλλοι!



Σ
ε μείζον πολιτικό θέμα εξελίσσεται η πρω-
τόδικη καταδίκη με δέκα μήνες φυλάκιση
δημοσιογράφου για το πρωτοσέλιδο δημο-
σίευμά της στην εφημερίδα «Λευκαδίτικος
Λόγος» της 23ης Μαϊου 2014 (την Παρασκευή
μεταξύ των δυο Κυριακών των Δημοτικών

εκλογών) με τίτλο «Πουλήθηκε μια ολόκληρη παράταξη».

Συγκεκριμένα, μετά την καταδίκη (26/10), ακολούθησαν
δηλώσεις συμπαράστασης από αιρετούς των ΣΥΡΙΖΑ/ΑΝΕΛ
σε τοπικό site, ίδιας ιδιοκτησίας με αυτή της εφημερίδας
“Λευκαδίτικος Λόγος”. Πρόκειται για δηλώσεις (κατά χρονο-
λογική σειρά) των: Σπύρου Πολίτη - δημοτικού συμβούλου &
εντεταλμένου συμβούλου για θέματα αθλητισμού στο Δήμο
Λευκάδας, του δημάρχου Λευκάδας Κώστα Δρακονταειδή,
του πρώην βουλευτή και νυν περιφερειακού συμβούλου
Σταύρου Γρηγόρη και του αντιπεριφερειάρχη Θοδωρή
Χαλικιά. Απέναντι σ’ αυτό το μπαράζ δηλώσεων αμφισβήτισης
της απόφασης της Δικαιοσύνης υπήρξε πολιτική απάντηση /
τοποθέτηση από την τοπική ΝΟΔΕ της Λευκάδας την οποία
και παραθέτουμε στην συνέχεια των δηλώσεων.

Προφανώς και είναι δικαίωμα του καθενός να εκφράζει
την όποια συμπαράστασή του. Ασφαλώς και σε περίπτωση
δίωξης κάθε δημοσιογράφου για την ελεύθερη έκφραση των
ιδεών του και των απόψεών του, πρώτοι εμείς θα είμαστε
συμπαραστάτες. Πρώτοι εμείς θα διαμαρτυρόμαστε με κάθε
νόμιμο μέσο. 

Είναι όμως έτσι; Γιατί οι κύριοι αιρετοί βιάστηκαν
τόσο πολύ να πάρουν θέση και να κρίνουν δημόσια μια δι-

καστική υπόθεση, πριν καν μάλιστα τοποθετηθεί το αρμόδιο
θεσμικά όργανο των δημοσιογράφων; Υπήρξε αυθαιρεσία
του δικαστηρίου; Aν ναι, ποιά;

Δεδομένου πως δεν ήταν, και δεν είναι ακόμη γνωστό
την ώρα που γράφονται αυτές οι γραμμές το σκεπτικό της
απόφασης, γιατί σπεύδουν να προκαταλάβουν την Δικαιοσύνη;
Τι στ’ αλήθεια ώθησε τον κ. δήμαρχο σε λακωνικές δηλώσεις,
που αφήνει να αιωρούνται διάφορα για την απόδοση της
Δικαιοσύνης;

Ας δούμε όμως όλο το ειδησεογραφικό χρονικό καθώς
και το τι δήλωσαν οι αιρετοί. Στην συνέχεια θα παραθέσουμε
το επίμαχο δημοσίευμα και να δούμε αν οι δηλώσεις τους
αντιστοιχούν σε αυτό που το δικαστήριο καταδίκασε την
δημοσιογράφο για συκοφαντική δυσφήμιση του Παναγιώτη
Καββαδά δια του Τύπου ή όχι. Εν τέλει, ο καθένας, ας
βγάλει τα συμπεράσματά του.

Η δημοσίευση του fortsalefkada
(26/10/16) με τίτλο «Δεκάμηνη
φυλάκιση στην δημοσιογράφο
Βασιλική (Βιβιάννα) Βαρδή για
συκοφαντική δυσφήμιση δια του
τύπου»

«Μετά από μια μαραθώνια ακροαματική διαδικασία που
ξεκίνησε στο Τριμελές Πλημ/κείο Λευκάδας την Τρίτη 25/10
το πρωί λίγο πριν απ’ τις 10:00 και αφού μονοπώλησε εκείνη
την δικάσιμο συνεχίστηκε και την Τετάρτη 26-10-2016) το
πρωί και μετά από κάποιες ενδιάμεσες διακοπές για εμβόλιμες
δίκες ολοκληρώθηκε αργά το απόγευμα, έχοντας σαν απο-
τέλεσμα την απόφαση ενοχής της κατηγορουμένης κατά το
κατηγορητήριο και ποινή δεκάμηνη φυλάκιση.

Θυμίζουμε πως η μήνυση κατά της κας Βαρδή για το αδί-
κημα της συκοφαντικής δυσφήμισης δια του τύπου, είχε
ασκηθεί από τον κ. Παναγιώτη Καββαδά για το πρωτοσέλιδο

δημοσίευμά της στην εφημερίδα «Λευκαδίτικος Λόγος» της
23ης Μαϊου 2014 (την Παρασκευή μεταξύ των δυο Κυριακών
των Δημοτικών εκλογών) με τίτλο «Πουλήθηκε μια ολόκληρη
παράταξη».

Μετά απ΄ την συγκεκριμένη απόφαση, αποκτά ιδιαίτερο
ενδιαφέρον και η αγωγή που έχει καταθέσει για τον ίδιο
λόγο ο κ. Καββαδάς και εκκρεμεί στα αστικά δικαστήρια και
δια της οποίας ζητά αποζημίωση το ποσό των 100.000
ευρώ».

Ανάρτηση (27/10/16) στο
lefkadapress με τίτλο «Η αλήθεια
δεν φιμώνεται κε βουλευτά»

«Η συμμετοχή του εκπροσώπου της Λευκάδας στο
Ελληνικό Κοινοβούλιο όπου υπηρετεί το θεσμό της Δημο-
κρατίας, χθες, σε δίκη που έγινε στην Λευκάδα ταυτίστηκε
με την προσπάθεια φίμωσης της αληθινής παρουσίασης των
γεγονότων που αφορούσαν την ερμηνεία του εκλογικού
αποτελέσματος των δημοτικών και περιφερειακών εκλογών
του 2014 όπου η ΝΔ είχε υποστεί συντριπτική ήττα.

Προφανώς στον ενάμιση χρόνο που φιλοξενείται στα
έδρανα της Βουλής, το ναό της Δημοκρατίας, στο χώρο της
ελεύθερης έκφρασης του λόγου, της ανταλλαγής ιδεών και
της καλόπιστης κριτικής οι αξίες που διδάσκονται είναι σί-
γουρα αντιδιαμετρικά αντίθετες με τη «νομιμοφροσύνη»
που υπέδειξε με τη χθεσινή παρουσία του στο δικαστήριο
και τα λεγόμενά του.

Στην Λευκάδα όμως όλοι γνωρίζουν την αλήθεια για το
τι έγινε στις δημοτικές και περιφερειακές εκλογές του
2014. Και εγώ προσωπικά νοιώθω πολύ περήφανη που κατα-
δικάστηκα με άξονα την κατάθεσή του. Για κάποιους αν-
θρώπους το ΟΧΙ του ελληνικού λαού, που την επέτειό του
γιορτάζουμε, είναι σύμβολο τιμής και ανδρείας. Εγώ του-
λάχιστον θα συνεχίσω να το τιμώ.

του 
Ηλία
Κοντογεώργη

www.facebook.com/freelefkas
www.facebook.com/apotypomalefkada

ΣΕΛΙΔΑ 10 ΝΟΕΜΒΡΙΟΣ 2016 

Αιρετοί στη... γραμμή
Έκπληκτη η κοινή γνώμη παρακολουθεί
μπαράζ δηλώσεων από αιρετούς-στελέχη

των ΣΥΡΙΖΑΝΕΛ που αμφισβητούν 
την Δικαιοσύνη έπειτα από πρωτόδικη 
καταδίκη δημοσιογράφου 
για συκοφαντική δυσφήμιση

Για υπονόμευση της Δικαιοσύνης 
& παλαιοκομματικές μεθόδους τους κατηγορεί η Ν.Δ.
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Βιβιάννα Βαρδή, Δημοσιογράφος»

Δήλωση του δημάρχου
Κώστα Δρακονταειδή στο
lefkadapress (29/10/16)

Oμολογουμένως, πιο φειδωλός απ’ όλους,
ο δήμαρχος Λευκάδας Κώστας Δρακονταειδής
ο οποίος προέβη σε μια λακωνική δήλωση
αναφέροντας: «Λένε ότι η δικαιοσύνη πρέπει
να είναι «τυφλή». Απολύτως ορθό. Ισχύει…
πάντα; Μακάρι!” 

Δήλωση του Σπύρου Πολίτη
στο lefkadapress
(29/10/16)

«Μόλις προχτες μου λύθηκε μια “απορία”
2,5 περίπου ετών. Πως έγινε κατορθωτό να
εκλεγώ δημοτικός σύμβουλος αφού το ψη-
φοδέλτιο που μετείχα ήταν πίσω απο τον
πρώτο συνδυασμό 1200 περίπου ψήφους και
στο δεύτερο γύρο βρεθηκε 2900 μπροστά.
Την απάντηση την έμαθα προχτές στα δικα-
στηρια. Η νίκη αυτή οφείλεται στη δημοσιο-
γράφο Βαρδή Βιβιάννα και το ότι από τη
Παρασκευή έως τη Κυριακή του δεύτερου
γύρου κατάφερε να μας δώσει μ’ ένα δημο-
σίευμά της 3200 (ανοήμονες;) ψηφοφόρους.
Μέσα σε 24-48 ώρες. Ούτε ο Χάρυ Πότερ να
ήταν. Σ’ ευχαριστώ Βιβιάννα! Μα είμαστε
σοβαροί σ’ αυτό το τόπο; Δεν συνεχίζω πα-
ρακάτω επιφυλασσόμενος!»

Απάντηση του βουλευτή
Θανάση Καββαδά στο
δημοσίευμα του
lefkadapress

(29/10/16 εστάλη σε όλα τα τοπικά ΜΜΕ,
30/10/16 δημοσιεύθηκε απ’ το lefkadapress
με σχολιασμό / ανταπάντηση)

“Υπηρετώντας χρόνια τη δημοσιογραφία,
θα περίμενε κανείς πως θα είχατε κατανοήσει
ότι ιδιοτελείς σχολιασμοί και αναίτιες επι-
θέσεις όχι μόνο δεν τιμούν αλλά απέχουν
πολύ από το δημοσιογραφικό πνεύμα.

Αντιλαμβάνομαι την πικρία σας για την
δικαστική απόφαση. Σε καμία περίπτωση
όμως δεν σας δίνει το δικαίωμα να επιτίθεστε,
ρίχνοντας λάσπη σε όποιον κλήθηκε να κα-

ταθέσει ενόρκως για την υπόθεση.

Η καταδίκη ή η αθώωση ενός κατηγορου-
μένου δεν εξαρτάται από την κατάθεση ενός
μάρτυρα αλλά είναι αποτέλεσμα της συνο-
λικής αποδεικτικής διαδικασίας στην οποία
συμμετέχουν όλες οι πλευρές.

Δεν χαίρομαι για την καταδίκη κανενός
και φυσικά δεν ευθύνομαι για το δημοσίευμα
για το οποίο κριθήκατε τελικά από το δικα-
στήριο.”

Ο σχολιασμός /
ανταπάντηση της Β. Βαρδή
(μέσω του lefkadapress
στις 30/10/16) στον
βουλευτή

«Τρεις μέρες χρειάστηκε ο βουλευτής
για μπορέσει να απαντήσει στο δημοσίευμά
μας και ιδού η απάντηση του εκπροσώπου
του κοινοβουλίου ο οποίος γνωρίζοντας
καλά από δεοντολογία το έστειλε σε όλα τα
site αλλά κατά τα άλλα ήταν απάντηση στο
δικό μας. Δεν έπρεπε να φοβάται ότι δεν θα
το βάλουμε γιατί γνωρίζουμε πολύ καλά τη
δουλειά μας:

(σ.σ.: παρατείθεται η απάντηση βουλευ-
τή)

H απάντησή μας

να ξεκινήσουμε από το τέλος της απάν-
τησης. Τι εννοεί ο κ. βουλευτής “κριθήκαμε
τελικά από το δικαστήριο”; Προκαταλαμβάνει
και το Εφετείο; Γνωρίζει κάτι που εμείς και
οι δικαστές ακόμη δεν γνωρίζουμε; Μήπως
να του θυμίσουμε ότι ο εισαγγελέας Λευκάδος
με την κατάθεση του υποψηφίου δημάρχου,
Βασίλη Αραβανή, είχε βάλει την υπόθεση
στο αρχείο; Αυτό δεν είδαμε να το αναφέρει
κανένας. Επειδή όμως κ. βουλευτά η Λευκάδα
γνωρίζει και γνωρίζει πολύ καλά … να μην
κάνουμε άλλη ανάλυση. Άλλωστε θα μας
δοθεί πάλι η ευκαιρία.

Κύριε βουλευτά μου

Εσείς έχετε ασυλία..εγώ… είμαι ένας
απλός πολίτης!!

Ομως το άσπρο μαύρο δεν γίνεται..όσο
και να προσπαθείτε!!

Εχουν γνώση οι φύλακες…”

Βιβιάννα Βαρδή»

Δήλωση του Σταύρου
Γρηγόρη στο lefkadapress
(30/10/16)

«Παραφράζοντας τον τίτλο του βιβλίου
του John Reed (Ten Days thatHook the World)
(Δέκα Ημέρες που συγκλόνισαν τον Κόσμο)
θα αναφερθώ στις 7 μέρες που συγκλόνισαν
(πολιτικά) τη Λευκάδα.

Η δημοσιογράφος, Βιβιάνα Βαρδή στο
άρθρο της την Παρασκευή της εβδομάδας
μεταξύ των δυο Κυριακών των αυτοδιοικη-
τικών εκλογών του 2014 δε έκανε τίποτε λι-
γότερο και τίποτε περισσότερο από το να
περιγράψει αυτό που είχε εδραιωθεί στην
κοινή γνώμη της Λευκάδας και συζητιόταν
ευρύτατα ήδη από την ΚΥΡΙΑΚΗ το βράδυ
του πρώτου γύρου των εκλογών κάτι που
όλοι όσοι λάβαμε μέρος στις εκλογές το
βιώσαμε έντονα.

Όσον αφορά το αφήγημα - παραμύθι που
προσπάθησαν να περάσουν τοπικοί παρά-
γοντες της ΝΔ μέσω των μαρτύρων κατηγορίας
που παρέλασαν ένας μάλιστα εκ των οποίων
ως βουλευτής θα όφειλε να γνωρίζει ότι δεν
περιποιεί τιμή στο αξίωμα του να καταθέτει
ως μάρτυρας κατηγορίας σε δίκες που άπτον-
ται λεπτών θεμάτων ελευθεροτυπίας και
ελευθερίας του λόγου και όπου ο δημοσιο-
γράφος απλώς περιγράφει γεγονότα των
οποίων όλοι μας γίναμε γνώστες, το επίμαχο
διάστημα, των συζητήσεων που διεξήγοντο
σε όλη τη Λευκάδα και μάλιστα από πολίτες
ανεξαρτήτως πολιτικής τοποθέτησης.

Και δυστυχώς αυτό το αφήγημα - παραμύθι
δέχθηκε και το δικαστήριο καταδικάζοντας
την δημοσιογράφο και παραλληλίζοντας με
το παραμύθι των αδελφών Γκριμ “ο μαγεμένος
αυλός’’ θα έλεγα ότι οποντικοκυνηγός (ΒΙ-
ΒΙΑΝΑ ΒΑΡΔΗ) χρησιμοποιώντας το μαγεμένο
αυλότου (ΕΠΙΜΑΧΟ ΑΡΘΡΟ) οδήγησε χιλιάδες
ποντίκια (ΨΗΦΟΦΟΡΟΙ ΤΗΣ ΝΔ) στο γκρεμό
(ΚΑΛΠΗ ΔΡΑΚΟΝΤΑΕΙΔΗ). Μα τόση πια υποτίμηση
της νοημοσύνης των οπαδών τους και φτηνές
δικαιολογίες για την ήττα τους και αποποίηση
της ευθύνης των άτυχων πολιτικών επιλογών
τους ρίχνοντας την ευθύνη στον δημοσιο-
γράφο που έκανε το καθήκον του να ενημε-
ρώσει το αναγνωστικό του κοινό.

Σταύρος Γρηγόρης

Περιφερειακός Σύμβουλος Ιονίων Νήσων

Τ. Βουλευτής Λευκάδας»

Δήλωση του
αντιπεριφερειάρχη
Θοδωρή Χαλικιά στο
lefkadapress (30/10/16)

«…Η διατύπωση ότι “ο τύπος είναι ελεύ-
θερος “αποτελεί αφενός μεν κατευθυντήρια
γραμμή αφετέρου δίκαιο άμεσο και ισχύον,
δεσμευτικό για όλα τα νομοθετικά, δικαιο-
δοτικά και διοικητικά όργανα. Το Σύνταγμα
αναγνωρίζει στον τύπο ιδιαίτερη θέση και
τον περιβάλλει με ενισχυμένες εγγυήσεις,
καθώς αυτός τελεί λειτουργίες (πληροφο-
ριοδότηση, κριτική και διαπαιδαγώγιση, έλεγ-
χο, ψυχαγωγία και κυρίως διαμόρφωσης της
πολιτικής θέσης του λαού, της κοινής γνώ-
μης)…”

Δεν ξέρω αν τελικά στην τοπική οργάνωση
της ΝΔ επήλθε η κάθαρση (εν όψει ίσως και
της ελπίδας τους για εξουσία), εκείνο όμως
που ξέρω είναι ότι τίποτα δεν άλλαξε στην
παλαιoκομματική τους αντίληψη και συμπε-
ριφορά».

Ανακοίνωση ΝΟ.Δ.Ε. Νέας
Δημοκρατίας Λευκάδας

Με έκπληξη παρακολουθούμε σειρά δη-
λώσεων που επιτίθενται στην δικαιοσύνη
σχολιάζοντας τις αποφάσεις της και υπονο-
μεύοντας έτσι βασικές αρχές της ομαλής
λειτουργίας του Δημοκρατικού πολιτεύματος,
βασικός πυλώνας του οποίου είναι η Δικαστική
εξουσία.

Πάγια θέση τόσο της Νέας Δημοκρατίας
όσο και της Νομαρχιακής Λευκάδος είναι να
σέβεται τις αποφάσεις της δικαιοσύνης και
δεν παρασύρεται σε παλαιοκομματικές τα-
κτικές.

Η στοχοποίηση προσώπων, ιδιαίτερα μά-
λιστα πολιτικών αντιπάλων και οι εμμονές
είναι δύο χαρακτηριστικά του παλαιοκομ-
ματισμού που κάποιοι όχι μόνο έχουν υιοθε-
τήσει αλλά πλέον είναι και οι πιο ένθερμοι
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ΔΙΕΘΝΗΣ ΑΡΙΘΜΟΣ ΚΛΗΣΗΣ / INTERNATIONAL CALL NUMBER . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .0030

ΑΥΤΟΜΑΤΟΣ ΑΡΙΘΜΟΣ ΚΛΗΣΗΣ / AUTOMATIC CALL NUMBER  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .26450

ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΗ ΕΝΟΤΗΤΑ ΛΕΥΚΑΔΑΣ / REGIONAL SECTION OF LEFKADA  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .2645 3 60700

ΤΜΗΜΑ ΤΟΥΡΙΣΜΟΥ Π.Ε. ΛΕΥΚΑΔΑΣ / TOURISM SECTION EE LEFKADAS . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .2645 3 60755, 60757

ΔΗΜΟΣ ΛΕΥΚΑΔΑΣ / MUNICIPALITY OF LEFKADA . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .2645 3 60500-8

ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΝΟΤΗΤΑ ΑΠΟΛΛΩΝΙΩΝ / MUNICIPAL SECTION APOLLONION  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .2645 3 61000

ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΝΟΤΗΤΑ ΕΛΛΟΜΕΝΟΥ / MUNICIPAL SECTION ELLOMENOS  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .2645 3 61100

ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΝΟΤΗΤΑ ΣΦΑΚΙΩΤΩΝ / MUNICIPAL SECTION SFAKIOTES  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .2645 3 61400

ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΝΟΤΗΤΑ ΚΑΡΥΑΣ / MUNICIPAL SECTION KARYA  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .2645 3 61200

ΔΗΜΟΣ ΜΕΓΑΝΗΣΙΟΥ / MUNICIPALITY MEGANISI  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .2645 3 61300

ΤΟΠΙΚΗ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑ ΚΑΛΑΜΟΥ / LOCAL COMMUNITY KALAMOU  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .2646 0 91281

ΤΟΠΙΚΗ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑ ΚΑΣΤΟΥ / LOCAL COMMUNITY KASTE  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .2646 0 91484

ΑΣΤΥΝΟΜΙΑ ΛΕΥΚΑΔΑΣ / POLICE LEFKADA  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .2645 0 29375, 29370

ΒΑΣΙΛΙΚΗ / POLICE  VASSILIKI  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .2645 0 31218

ΚΑΡΥΑ / POLICE  KARYA  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .2645 0 41208

ΒΛΥΧΟ / POLICE  VLICHO  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .2645 0 95207

ΛΙΜΕΝΑΡΧΕΙΟ ΛΕΥΚΑΔΑΣ / PORT POLICE OF LEFKADA  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .2645 0 22176, 22322

ΛΙΜΕΝΑΡΧΕΙΟ ΝΥΔΡΙΟΥ / PORT POLICE OF NYDRI  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .2645 0 92509

ΟΤΕ  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .2645 0 21299

ΠΥΡΟΣΒΕΣΤΙΚΗ / FIRE  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .2645 0 22555, 22199

ΕΛΛΗΝΙΚΑ ΤΑΧΥΔΡΟΜΕΙΑ (ΕΛΤΑ) ΛΕΥΚΑΔΑ / GREEK POST (ELTA) LEFKADA  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .2645 0 24225

ΕΛΛΗΝΙΚΑ ΤΑΧΥΔΡΟΜΕΙΑ (ΕΛΤΑ) ΝΥΔΡΙ / GREEK POST (ELTA) NYDRI  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .2645 0 92120

ΕΛΛΗΝΙΚΑ ΤΑΧΥΔΡΟΜΕΙΑ (ΕΛΤΑ) ΒΑΣΙΛΙΚΗ / GREEK POST (ELTA) VASSILIKI  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .2645 0 31295

ΓΕΝΙΚΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΛΕΥΚΑΔΑΣ / GENERAL HOSPITAL LEFKADAS  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .2645 3 60100, 60200, 60300

ΚΕΝΤΡΟ ΥΓΕΙΑΣ ΒΑΣΙΛΙΚΗΣ / HEALTH CENTRE OF VASSILIKI . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .2645 0 31065-6

ΑΕΡΟΔΡΟΜΙΟ ΑΚΤΙΟΥ / AIRPORT AKTIO:  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .2682022355 / 26113

ΑΕΡΟΔΡΟΜΙΟ ΕΛ. ΒΕΝΙΖΕΛΟΣ / AIRPORT EL. VENIZELOS:  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .2103530000

ΛΕΩΦΟΡΕΙΑ (ΚΤΕΛ). ΛΕΥΚΑΔΑ / BUS STATION (KTEL) LEFKADA:  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 2645 0 22364 

ΑΘΗΝΑ / ATHENS:  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .210 5150108 

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ / THESSALONIKI:  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .2310 595416

ΤΑΞΙ / TAXI. ΛΕΥΚΑΔΑ / LEFKADA:  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .2645 0 21200, 24600 

ΝΥΔΡΙ / NYDRI:  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .26450 92000

ΕΝΩΣΗ ΞΕΝΟΔΟΧΩΝ / HOTEL ASSOCIATION  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .26450 24539

ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΣΥΛΛΟΓΩΝ ΕΠΙΧΕΙΡΗΜΑΤΙΩΝ ΕΝΟΙΚΙΑΖΟΜΕΝΩΝ ΔΩΜΑΤΙΩΝ ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΩΝ 

/ FEDERATION OF ENTREPRENEURS RENTED ROOMS APARTMENTS . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .2645 0 21266-7, 21608

ΑΡΧΑΙΟΛΟΓΙΚΟ ΜΟΥΣΕΙΟ / ARCHAEOLOGICAL MUSEUM  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .2645 0 21635

ΔΗΜΟΣΙΑ ΒΙΒΛΙΟΘΗΚΗ / PUBLIC LIBRARY  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .2645 0 22502

XAΡΑΜΟΓΛΕΙΟΣ ΕΙΔΙΚΗ ΛΕΥΚΑΔΙΑΚΗ ΒΙΒΛΙΟΘΗΚΗ / XARAMOGLEIOS SPECIAL Library of Lefkada  . . . . . . . . . .26450 21465

ΚΑΣΤΡΟ ΑΓΙΑΣ ΜΑΥΡΑΣ / CASTLE SAINT MAVRA  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .26450 26576

ΚΟΝΤΟΜΙΧΕΙΟ ΛΑΟΓΡΑΦΙΚΟ ΜΟΥΣΕΙΟ ΣΦΑΚΙΩΤΩΝ / Kontomichio FOLKLORE MUSEUM SFAKIOTES  . . . . . . . . .26450 61170

ΛΑΟΓΡΑΦΙΚΟ ΜΟΥΣΕΙΟ ΚΑΡΥΑΣ / FOLKLORE MUSEUM KARYA  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .26450 41590

ΜΟΥΣΕΙΟ ΦΩΝΟΓΡΑΦΟΥ / MUSEUM PHONOGRAPH  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .26450 21088

ΑΡΧΕΙΑ ΝΟΜΟΥ ΛΕΥΚΑΔΟΣ / RECORDS LAW LEFKADOS . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .2645 0 23815

ΒΛΑΒΕΣ ΟΤΕ / DAMAGE OTE: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .121/ 2645021299

ΒΛΑΒΕΣ ΔΕΗ / DAMAGE PPC:  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .2645021250

ΒΛΑΒΕΣ ΔΕΥΑΛ / DAMAGE DEYAL: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .2645360552

XΡΗΣΙΜΑ ΤΗΛΕΦΩΝΑ
USEFUL PHONES NUMBERS

ΕΝΟΙΚΙΑΖΕΤΑΙ
ΕΝΟΙΚΙΑΖΕΤΑΙ δίχωρη γκαρσονιέρα,
20 τετρ. κοντά στην κεντρική πλατεία
Λευκάδας , ανακαινισμένη,
επιπλωμένη, με internet και
θέρμανση,  200 ευρώ/μήνα, Τηλ . 6974
903305.

ΕΝΟΙΚΙΑΖONΤΑΙ δυο ανεξάρτητα
γραφεία 60τμ, νεόδμητα, α' ορόφου,
γωνιακά στη συμβολή των οδών
επαρχιακή Λευκαδας-Νυδρίου και
υποσμηναγού Κατωποδη, στον Άγιο
Μηνά. Υπάρχει δυνατότητα συνένωσης
αυτών σε ένα γραφειο 120τμ.

Τηλεφωνο επικοινωνίας 2645022531 κ
Βασίλη.

ΕΝΟΙΚΙΑΖΕΤΑΙ ισόγειο διαμέρισμα 50
τ.μ., πλήρως επιπλωμένο με αυτόνομη
θέρμανση.  Πληροφορίες τηλ.
6942831718.

ΕΝΟΙΚΙΑΖΕΤΑΙ Γκαρσονιέρα και δυάρι
στην πόλη της Λευκάδας, πλησίον
εκκλησίας Αγίου Μηνά. Τηλ.: 6976
279634.

ΠΩΛΕΙΤΑΙ
ΠΩΛΕΙΤΑΙ αγροτεμάχιο  6250  τ.μ.
(χτίζει  200 τ.μ.)  επί  της  οδού

ΜΙΚΡΕΣ ΑΓΓΕΛΙΕΣ

υποστηρικτές τους.

Η Δημοκρατία έχει κανό-
νες τους οποίους τιμούμε
και ακολουθούμε. Διαφορε-
τικά καταλύεται.

Το επίμαχο
κείμενο της
δημοσίευσης

Ας δούμε όμως τώρα την
επίμαχη δημοσίευση που οδή-
γησε στην καταδίκη της δη-
μοσιογράφου για συκοφαν-
τική δημοσίευση δια του Τύ-
που.

«Η αγωνία για την εκλογή
του Σπύρου Σπύρου στην Πε-
ριφέρεια οδήγησε σε λάθος
κινήσεις με τα πρωτοκλασάτα
στελέχη της ΝΔ να οδηγούν
τον επίσημο υποψήφιο της
παράταξης στο δημοτικό ψη-
φοδέλτιο, Βασίλη Αραβανή,
σε διασυρμό. Όλα δείχνουν
ότι οι συμφωνίες είχαν γίνει
πολύ νωρίτερα και η ανταλ-
λαγή αφορούσε την στήριξη
του Σπύρου στην Περιφέρεια
και του Σπύρου Μαργέλη στο
δήμο. 

Έτσι, μεθοδικά αλλά όχι
διακριτικά, όπως αποδείχθηκε

στο τέλος, ο συνδυασμός
«Μαζί για την Λευκάδα μας»
με επικεφαλής τον Βασίλη
Αραβανή οδηγήθηκε από τα
ίδια τα στελέχη της παρά-
ταξης του στην τρίτη θέση.
Και λίγο πριν την κυκλοφορία
της εφημερίδας μας βλέπουμε
ένα από τα στελέχη της ΝΔ,
τον Παναγιώτη Καββαδά, να
κάνει δήλωση υπέρ του Σπύ-
ρου Μαργέλη. Αναμενόμενο.
Όχι όμως για τους λόγους
που επικαλείται ο κ. Καββα-
δάς, ότι δηλαδή απέναντι
από την ΝΔ είναι ο ΣΥΡΙΖΑ
άρα στηρίζουμε Μαργέλη,
αλλά γιατί όλα αυτά είχαν
συμφωνηθεί από την αρχή.
Και γι αυτό φρόντισαν να
«διαφυλάξουν» τους δικούς
τους ανθρώπους και να μην
τους  βάλουν στο ψηφοδέλτιο
της παράταξής τους. [...] Δεν
είναι  τυχαίο επίσης ότι ο
Παναγιώτης Καββαδάς είχε
πολύ μικρή συμμετοχή στην
προεκλογική εκστρατεία».

Το σκεπτικό της απόφα-
σης, μέχρι τώρα, κανείς δεν
το γνωρίζει. Είναι αντιληπτό
πως η δίκη ήταν καθαρά ποι-
νικού χαρακτήρα. Δεν κρί-

νουμε καμία απόφαση, δεν
θα κρίνουμε και αυτή. Αρμό-
δια για την κρίση ποινικών
υποθέσεων, είναι τα ποινικά
διαστήρια των οποίων οι
αποφάσεις τους πρέπει να
είναι σεβαστές από όλους
μας. Είτε είναι αρεστές στον
καθένα, είτε δεν είναι.

Ως εκ τούτου, δεν αντι-
λαμβάνομαι προς τι γίνονται
όλες αυτές οι δημόσιες πα-
ρεμβάσεις των αιρετών μας
απέναντι στο έργο της Δι-
καιοσύνης. Γιατί τοποθε-
τούνται ως να πλήττεται η
ελευθεροτυπία και η ελεύ-
θερη έκφραση γνώμης, όταν
η καταγγελία αφορά συγκε-
κριμένη κατηγορία για αδί-
κημα, το οποίο η Δικαιοσύνη
πρωτοδίκως απεφάνθη; Και
ποιοί διαμαρτύρονται; Aυτοί
που κατ’ εξοχήν ευνοήθηκαν
από το επίδικο δημοσίευμα.

Μπορεί ο καθένας να επι-
θυμεί ή να βλέπει την απο-
νομή Δικαιοσύνης με τον
δικό του τρόπο. Οφείλουμε
όλοι μας όμως, ιδίως τα δη-
μόσια πρόσωπα, να δείχνου-
με τον ανάλογο σεβασμό
στην απονομή της. 

Ίδια θα είναι η θέση της
εφημερίδας μας και όταν η
υπόθεση θα κριθεί σε δεύ-
τερο βαθμό, ανεξάρτητα από
την έκβασή της. 
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Αιρετοί στη...
γραμμή



ο Σάββατο 8 Οκτωβρίου, πραγματοποιήθηκαν τα
εγκαίνια του μοναδικού “Hammam” που βρίσκεται
στο Νυδρί. Ζεστό και φιλόξενο υποδέχτηκε τους
φίλους σε μια υπέροχη βραδιά. Η οικοδέσποινα

Δήμητρα με την ευγένεια και το χαμόγελο που την
χαρακτηρίζουν φρόντισε μέχρι την τελευταία
λεπτομέρεια προκειμένου οι επισκέπτες να αισθανθούν
άνετα και να περάσουν όμορφα. 

Μια επίσκεψη στις εγκαταστάσεις του “Hammam”
πείθουν και τον πιο δύσπιστο για μια προσιτή
“πολυτέλεια” περιποίησης που όλοι μας έχουμε
ανάγκη, ή - τι πιο τρυφερό - στο να κάνετε δώρο
στον/στην δικό σας άνθρωπο. 

Το παρών στα εγκαίνια έδωσαν και οι άνθρωποι που
υλοποίησαν την ιδέα και την αγάπη της Δήμητρας.
Πρόκειται για τον κ. Σ. Καραμανλή και την κα Ε.

Σαλιβέρου με την πολύ μεγάλη εμπειρία και
τεχνογνωσία που έχουν στις εγκαταστάσεις spa σε
όλο τον κόσμο.

Πρόκειται για εγκαταστάσεις και υπηρεσίες υψηλού
επιπέδου που έλειπαν από τον τόπο μας και η
προσπάθεια της Δήμητρας και το “Hammam”, έρχεται
να καλύψει με επάρκεια ένα κενό.

Καλή επιτυχία Δήμητρα!
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Αγ.Νικόλαος  –  Πρέβεζα  πολύ
κοντά  στον  Αγ.Νικόλαο . Το
αγροτεμάχιο  είναι  επίπεδο  και
δεν  περιέχει  δέντρα.   τηλ.
6944958185

ΠΩΛΕΙΤΑΙ ΟΙΚΟΠΕΔΟ ΣΤΟ
ΣΠΑΝΟΧΩΡΙ 800τμ εντός σχεδίου
πόλεως με πλήρη κάλυψη σε πολύ
καλή τιμή! Τηλ. επικοινωνίας :
2645023397, 6937069007

PLOT FOR SALE IN THE VILLAGE OF
SPANOCHORI, 800 M2, A REAL
BARGAIN. Contact 2645023397,
6937069007

ΠΩΛΕΙΤΑΙ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΗ
ΒΙΒΛΙΟΧΑΡΤΟΠΩΛΕΙΟΥ 23 ΕΤΩΝ ΣΤΟ
ΚΕΝΤΡΟ ΤΗΣ ΛΕΥΚΑΔΑΣ 8ης
ΜΕΡΑΡΧΙΑΣ 1. ΤΙΜΗ ΕΥΚΑΙΡΙΑΣ ΧΩΡΟΣ
70 τ.μ. ΜΕ ΠΑΤΑΡΙ. ΧΑΜΗΛΟ ΕΝΟΙΚΙΟ.
MHXANHMA FAX. ΜΗΧΑΝΗΜΑ
ΦΩΤΟΤΥΠΙΚΟ RICOH AFICIO MPC 2500
ΕΓΧΡΩΜΟ. ΜΗΧΑΝΗΜΑ ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΟ
ΓΙΑ ΒΙΒΛΙΟΔΕΣΙΑ BINDER S-600, D-
600. ΤΗΛ ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ 2645021068,
6939487686

ΕΝΑΣ ΦΙΛΟΣ ΜΟΥ ψάχνει ένα
φτηνό χωραφάκι που να χτίζεται
όχι πάνω από 15-17.000 ευρώ. Αν
υπάρχει, καλέστε με 6944-345290.

ΠΡΟΣΦΟΡΑ
ΕΡΓΑΣΙΑΣ
ΖΗΤΟΥΝΤΑΙ καθηγητές/τριες
αγγλικών με εμπειρία για
φροντιστήριο στη ΛΥΓΙΑ
Λευκάδας. Προτιμούνται native
speakers  τηλ επικοινωνίας
6973185868, 2645071470

ΖΗΤΕΙΤΑΙ Καθηγήτρια Ιταλικής
Γλώσσας από κέντρο Ξένων
γλωσσών στο Νυδρί.
Πληροφορίες στα τηλέφωνα:
6936 813407, 26450 93113

ΜΑΘΗΜΑΤΑ
ΦΙΛΟΛΟΓΟΣ με μεγάλη εργασιακή
εμπειρία παραδίδει ιδιαίτερα
μαθήματα σε μαθητές γυμνασίου,

λυκείου. Παρέχεται δωρεάν
εκπαιδευτικό υλικό. Τιμές
προσιτές. Τηλ.: 6978 537683.

ΚΑΘΗΓΗΤΡΙΑ πολυετούς πείρας
παραδίδει ιδιαίτερα μαθήματα
γερμανικών για όλες τις βαθμίδες
πτυχίων του Ινστιτούτου
Γκαίτε,του ΚΠΓ και του ÖSD σε
παιδιά και ενήλικες με υψηλά
ποσοστά επιτυχίας.Προετοιμασία
για το ειδικό μάθημα στις
πανελλήνιες όπως επίσης και
προετοιμασία για σπουδές ή
εργασία στη Γερμανία.Τέλος,
αναλαμβάνονται υπεύθυνα
μεταφράσεις κειμένων
οποιασδήποτε ορολογίας.Τηλ
επικ. 6947424292

ΔΙΑΦΟΡΑ
ΕΝΟΙΚΙΑΖΕΤΑΙ το καφέ-μπαρ
CENTRO στον πεζόδρομο του
Νυδριού λόγω αναχωρήσεως στο
εξωτερικό. Δεκτή και ενδεχόμενη
άλλη χρήση. Τηλ.: 26450 92894,
697 8247618.
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To Hammam άνοιξε στο Νυδρί
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Α1 ΜΠΑΣΚΕΤ ΓΥΝΑΙΚΩΝ

Συναρπαστικό ματς, σπουδαία νίκη
α επιστρέψει στις
νίκες ήθελε η
Γυναικεία μας
Ομάδα και τα

κατάφερε. Επικράτησε της
Δάφνης Αγίου Δημητρίου με
σκορ 64-62 σε ένα
συγκλονιστικό παιχνίδι
στο Κλειστό της Λευκάδας.

Mε τη νέα εντυπωσιακή
μπλε φανέλα, οι αθλήτριές
μας κατάφεραν και
ξεπέρασαν το δύσκολο
εμπόδιο της Δάφνης,
πήραν τη δεύτερη νίκη
τους στο πρωτάθλημα
κόντρα σε μια

σκληροτράχηλη ομάδα και
έτσι με ρεκόρ 2-2 θα
αγωνιστούν χωρίς άγχος
την ερχόμενη εβδομάδα
στην Αθήνα απέναντι στον
Παναθηναϊκό!

Στο πρώτο ημίχρονο οι δύο
ομάδες συμβάδιζαν στο
σκορ. Στην επανάληψη τα
κορίτσια του Νίκου
Δουβίτσα έβγαλαν
μεγαλύτερη ενέργεια και
πήραν διαφορά μέχρι και
12 πόντων, την οποία όμως
απώλεσαν με νευρικά και
αβίαστα λάθη στην άμυνα.
Εν τέλει η ομάδα μας πήρε

το ροζ φύλλο αγώνα και
σίγουρα οι φίλαθλοι μας

ευχαριστήθηκαν εκτός από
τη νίκη και ένα πολύ

όμορφο και ποιοτικό
παιχνίδι!

Διαιτητές: Δημόπουλος,
Καρπάνος

Tα δεκάλεπτα: 17-21, 32-32,
49-43, 64-62

Νίκη Λευκάδας (Δουβίτσας):
Χαιριστανίδου 15 (1),
Τελίδου 10 (2), Καμπουράκη 5
(1), Μπράουν 19, Γούναρη,
Ψυχογιού 2, Παπαδοπούλου,
Στάρα 13 (2), Δεληγιάννη

Δάφνη Αγ. Δημητρίου
(Μπουμπούς): Βλάνη 2,
Αλεξανδρή 10 (2), Μανώλη 9
(1), Αξιοπούλου 2, Γιαμπάνη
4, Σέσλεκ 16, Μπράουν 19 (2)

ΠΗΓΗ: lefkadatoday.gr

Δεν τα κατάφερε η Δόξα...
πέναντι σ’ ένα μεγάλο αντίπαλο όπως ο
Παναθηναϊκός, η Δόξα δεν είχε το... αντίδοτο,
όπως στα προηγούμενα μάτς με “μεγάλους”
αντιπάλους, όπως ο Ολυμπιακός και ο ΠΑΟΚ.

Ο... καλοδιαβασμένος Παναθηναϊκός με όπλο του την
πολύ καλή άμυνα, κατάφερε να πετύχει μια άνετη νίκη
σε μια πολύ δύσκολη έδρα. 

Πρόβλημα με Ντεζ Ουέλς
Μέσα σε όλα, ο Χάρης Μαρκόπουλος έχει κάτι άλλο -
πέραν της ήττας- να τον αγχώνει εν όψει της
συνέχειας. Η αναφορά γίνεται για τον τραυματισμό
του Ντεζ Ουέλς, ο οποίος έφυγε υποβασταζόμενος από
το παρκέ στο 28'34'', με τις πρώτες ενδείξεις να
κάνουν λόγο για θλάση στην αριστερή γάμπα. Για τη
Δόξα Λευκάδς, το ντεμπούτο του έκανε απόψε ο
Θοδωρής Ιωακειμίδης, πρόκειται για τον βενιαμίν των
νεοφώτιστων, που έχει γεννηθεί στις 14.12.199. Κοινώς
μετά το σχολείο πήγε... στο γήπεδο, για αγώνα.
Πέτυχε μάλιστα τον πρώτο πόντο της καριέρας του
στη Stoiximan.gr Basket League μετά από εσκεμμένο
φάουλ του Νίκου Παππά, που τον έστειλε στη γραμμή
των βολών, λίγο πριν το τέλος.

Που κρίθηκε το παιχνίδι
Στο β' δεκάλεπτο. Γιατί; Η Δόξα έμεινε κοντά στο
σκορ μέχρι το 13'45'' και το καλάθι του Ρόμπινσον,
που μείωσε στο σουτ (20-22). Έκτοτε εγκλωβίστηκε
στην εξαιρετική άμυνα του Παναθηναϊκού.
Χρειάστηκαν 4'49'' για να σκοράρει, με μία βολή του
Σκοτ, ενώ μέχρι το τέλος του β' δεκαλέπτου σημείωσε
πάλι μια βολή -με τον Μπασάμπε, στο 19'06''. Κοινώς
έμεινε για τα τελευταία 6'15'' του ημιχρόνου δίχως
καλάθι.

Το στατιστικό που ξεχώρισε
Ο Παναθηναϊκός είχε 2/5 δίποντα και 3/12 τρίποντα
στο α' δεκάλεπτο. Μην σας κάνουν εντύπωση τα
υπερδιπλάσια τρίποντα του "τριφυλλιού" σε σχέση με

τα δίποντα. Παίζει μείζονα ρόλο η άμυνα της Δόξας
Λευκάδας, αφού οι παίκτες του Χάρη Μαρκόπουλου
παίζουν πολύ κλειστά, είναι άπαντες με ένα πόδι στο
"βαμμένο" κάθε φορά, με σκοπό να σταματήσουν τις
διεισδύσεις των "πρασίνων".

Ο αγώνας
Οι αμυντικές διαθέσεις του Παναθηναϊκού έγιναν
σαφείς από τα πρώτα λεπτά του αγώνα, με τους
παίκτες της Δόξας Λευκάδας να παλεύουν για να
βρουν τον δρόμο προς το καλάθι. Με εξαίρεση τον
Μελσάμ Μπασάμπε, οι υπόλοιποι δεν μπορούσαν να
σκοράρουν, την ώρα που οι "πράσινοι" είχαν την
άνεση και την απαραίτητη ευστοχία από την
περιφέρεια (3/4 τρίποντα) για να προκύψει το +6 (6-
16 στο 7'32'').

Οι παίκτες του Χάρη Μαρκόπουλου αντέδρασαν όμως,
βελτίωσαν τη δική τους εικόνα από την περιφέρεια
και με... σύμμαχο τα 0/8 τρίποντα των
φιλοξενούμενων, βρήκαν τον τρόπο να μειώσουν τη
διαφορά στο σουτ (20-22 στο 13'45''). Μέχρις εκεί
άντεξαν όμως, αφού εν συνεχεία οι "πράσινοι"

πάτησαν το γκάζι και δεν κοίταξαν πάλι πίσω. Αφού
πρώτα κράτησαν χωρίς εντός παιδιάς καλάθι τους
αντιπάλους τους μέχρι το τέλος του α' ημιχρόνου,
πήγαν στα αποδυτήρια με το +19 (22-41) να αποτελεί
το καλύτερο εχέγγυο εν όψει της συνέχειας.

Όπως κι έγινε, αφού ο Παναθηναϊκός δεν συνάντησε
την παραμικρή δυσκολία από εκείνο το σημείο κι
έπειτα. Ο Τσάβι Πασκουάλ έκανε την απαραίτητη
διαχείριση εν όψει και της αναμέτρησης της Πέμπτης
απέναντι στη Μακάμπι Τελ Αβίβ (10/11, 21:15), για να
πάρει το "τριφύλλι" τη νίκη με +27 (73-46).

Τα δεκάλεπτα: 13-18, 22-41, 35-59, 46-73.

Δόξα Λευκάδας (Μαρκόπουλος): Σκοτ, Μπασάμπε 7,
Ντόμπλας, Τσαλδάρης, Ουέλς, Πεταλωτής, Κάρτερ,
Δεμερτζής 2, Γεωργάκης 1, Ταπούτος 4, Ρόμπινσον 8 (1).

Παναθηναϊκός Superfoods (Πασκουάλ): Σίνγκλετον 9 (2
τρίπ., 7 ριμπ.), Φελντέιν 9, Γκιστ 13 (3),
Χαραλαμπόπουλος, Καλάθης Ν. 11 (1 τρίπ., 6 ασ.),
Ρίβερς 3, Μποχωρίδης 6, Καλάθης Π. 3 (1), Φώτσης 6 (2),
Παππάς 1, Λούντζης, Μπουρούσης 12 (6 ριμπ.).

*Με πληροφορίες από το sport24.gr

ΦΩΤΟ: Γιώργος Δευτεραίος
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«Γι’ αυτούς που χάσανε νωρίς»…

Τ
ο Σαββατόβραδο της 29ης
Οκτωβρίου
πραγματοποιήθηκε στην
κατάμεστη αίθουσα
συνεδρίων του Πνευματικού

κέντρου η παρουσίαση της ποιητικής
συλλογής του Μίμη Κούρτη: «Γι’
αυτούς που χάσανε νωρίς»
(εκδόσεις «Αρισταρέτη»).

Για το βιβλίο μίλησαν η Παρασκευή
Κοψιδά-Βρεττού, διδάκτωρ
Φιλολογίας-συγγραφέας-πρόεδρος
Συνδέσμου Φιλολόγων Λευκάδος, η
Υπαπαντή Θερμού, καθηγήτρια
Πληροφορικής και ο Δημήτριος
Σταυρακάκης, εκδότης-συγγραφέας.
Το συντονισμό της εκδήλωσης είχε η

υπεύθυνη των εκδόσεων κ. Αγγελική
Ραυτοπούλου. Ποιήματα από την
συλλογή απήγγειλε η ηθοποιός του
Μουσικού θεάτρου Καλλιόπη
Σολδάτου. Στη εκδήλωση έγινε ακόμα
η προβολή βίντεο με μελοποιημένο
το ποίημα που έδωσε τον τίτλο του
βιβλίου. Ο Μίμης απλός, σεμνός και
εμφανώς συγκινημένος ευχαρίστησε
όλους για την παρουσία τους.

Για τον ποιητή και το έργο του, ο
Φίλιππος Κολυβάς απ’ το kolivas.de
έγραψε σχετικά: Ο Μίμης Κούρτης
αντρώθηκε στο πιο ορεινό χωριό της
Λευκάδας, την Εγκλουβή. Ένα χωριό
που είχε αναπτύξει από πολύ νωρίς,
από τα μέσα του Μεσοπολέμου

ακόμη, πρωτόγνωρες για τον τόπο
μας αλληλέγγυες υποδομές. Ένα
χωριό που πρωτοστάτησε με βαρύ
τίμημα σε όλους τους κατά καιρούς
ξεσηκωμούς του τόπου μας με
αποκορύφωμα την καθολική, σχεδόν,
συμμετοχή του στον αγώνα ενάντια
στους ξένους καταχτητές και τους
ντόπιους συνεργάτες τους. Ένα
χωριό που στην πλειοψηφία του δε
λύγισε στα πέτρινα χρόνια που
ακολούθησαν, πληρώνοντας βαρύ
τίμημα για τη στάση του αυτή. Που
στάθηκε όμως με «αξιοπρέπεια»
γιατί «κάθε άλλος τρόπος διαφυγής
θα ́ ταν απρέπεια». Βιώματα,
ακούσματα, θύμισες της σκληρής

εκείνης και ηρωικής συνάμα εποχής
εξωτερικεύει και μετουσιώνει σε
ποίηση σε ένα μέρος του βιβλίου του
ο Μίμης Κούρτης.

Άλλες μεγάλες αφετηρίες για τον
ποιητή, που διαπνέουν και το
μεγαλύτερο μέρος του έργου του,
είναι αφενός μεν η αποδημία του και
η πληγή του νόστου για την ιδιαίτερη
πατρίδα του την Εγκλουβή -δεν έγινε
ποτέ homus urbanus, όπως
χαρακτηριστικά ειπώθηκε από
κάποιον κατά τη διάρκεια της
βιβλιοπαρουσίασης-, αφετέρου δε η
καθημερινή του συναναστροφή με
την ανθρώπινη θλίψη και τον
ανθρώπινο πόνο, που είναι διάχυτος

στο βιβλίο του, με την επαγγελματική
του ενασχόληση ως νοσηλευτής σε
ένα από τα μεγαλύτερα νοσηλευτικά
ιδρύματα της χώρας μας. Όπως όμως
και να ́ χει και όποιες αναγνώσεις
θελήσει κανείς να κάνει
«καλωσορίζουμε τον ποιητή» και
ευχόμαστε να ́ ναι καλοτάξιδο το
βιβλίο του. Ευελπιστούμε επίσης να
συνεχίσει. Να μην είναι και η
«τελευταιόλεια» συλλογή, όπως
χαρακτηριστικά μας είπε ο ίδιος με
αφορμή μια άλλη εκδήλωση πριν λίγο
καιρό με το έμφυτο χιούμορ και
αυτοσαρκασμό που τον διακρίνουν.

Nά ‘ναι καλοτάξιδι το βιβλίο σου
Μίμη.

Π
ρόσφατα δημιουργήθηκε
στη Λευκάδα μια Κοινωνική
Συνεταιριστική Επιχείρηση
(ΚΟΙΝΣΕΠ) ανακύκλωσης
επικαλούμενη την ανάγκη

ευαισθητοποίησης των κατοίκων για
την ανακύκλωση. Η Τ.Ε. Λευκάδας του
ΚΚΕ, πήρε θέση εκδίδοντας την
παρακάτω ανακοίνωση:

Στο κάλεσμά της προς τους κατοίκους,
βέβαια δεν μπορεί να κρύψει ότι η εν
λόγω επιχείρηση θα λειτουργεί με
ανταποδοτικό χαρακτήρα. Με την
δημιουργία διάφορων ΚΟΙΝΣΕΠ, η
Τοπική Διοίκηση απαλλάσσεται από την
ευθύνη κοινωνικών υπηρεσιών, όπως
είναι αυτή της καθαριότητας και της
ανακύκλωσης και ρίχνει την ευθύνη
στους ίδιους τους δημότες, οι οποίοι
θα βάζουν ακόμα πιο βαθιά το χέρι
στην τσέπη.

Στη Λευκάδα, για την δημιουργία της
ΚΟΙΝΣΕΠ πρωταγωνιστικό ρόλο έχει ο
Δήμος Λευκάδας, ο οποίος καταβάλλει
κάθε προσπάθεια μέσα από τη
συνδιοργάνωση καλυμμένων και
«αθώων» εκδηλώσεων να δημιουργήσει
το κατάλληλο ακροατήριο στη
νεοσυσταθείσα ΚΟΙΝΣΕΠ Ανακύκλωσης
με σκοπό την προπαγάνδιση των
«κοινοφελών» της σκοπών. Επίσης, στις
προθέσεις του Δήμου είναι η
παραχώρηση χρήσης περιουσιακών του
στοιχείων. Είναι εξάλλου πρόσφατο το

παράδειγμα της εκχώρησης δύο
κοινωνικών δομών  κατά της φτώχειας
(Κοινωνικό Φαρμακείο, Συσσίτιο) σε
ΜΚΟ, στην οποία έχει παράσχει   και τις
απαραίτητες υποδομές για τη
λειτουργία τους.

[...] Στη χώρα μας νομοθετήθηκαν στο
πλαίσιο της λεγόμενης Κοινωνικής
Οικονομίας επί κυβέρνησης ΠΑΣΟΚ με το
ν. 4019/2011.  Η “Κοινωνική Οικονομία”
αποτελεί μορφή οικονομίας, που
υιοθετείται από τη ΝΔ, το ΠΑΣΟΚ και
τον ΣΥΡΙΖΑ (“αλληλέγγυα οικονομία”)
ως βασική μορφή στην “παραγωγική
ανασυγκρότηση”, που προτείνουν, για
την ανάπτυξη και την αντιμετώπιση της
ανεργίας. Όπου δοκιμάστηκαν,
μειώθηκε δραστικά η κρατική
επιχορήγηση προς τις δομές της
Τοπικής Διοίκησης και απολύθηκε
προσωπικό τους,
εμπορευματοποιήθηκαν έργα και
υπηρεσίες προς τους δημότες,
μεθοδεύτηκε η απαλλαγή του κράτους
από την ευθύνη να προσφέρει πλήρεις,
δημόσιες και δωρεάν υπηρεσίες στο
λαό, που τις έχει ήδη πληρώσει μέσω
άμεσης και έμμεσης φορολογίας.

Μόλις πρόσφατα  ψηφίστηκε με
διευρυμένη πλειοψηφία από την
Ολομέλεια της Βουλής το νομοσχέδιο
του υπουργείου Εργασίας για την
αποκαλούμενη «Κοινωνική και
Αλληλέγγυα Οικονομία» (ΚΑΟ), όπου

εμπλουτίζεται ο νόμος 4091/2011,
προκειμένου να διευρυνθούν οι
αρμοδιότητες και η δράση των
ΚΟΙΝΣΕΠ, ανοίγοντας το δρόμο στην
πλήρη ιδιωτικοποίηση τομέων, που
αφορούν υπηρεσίες Πρόνοιας,
Παιδείας, Υγείας, καθαριότητας,
Ενέργειας κ.ά.  

Με την εγγραφή τους στο Μητρώο που
πιστοποιεί και την δράση τους  στην
κοινωνική οικονομία οι ΚΟΙΝΣΕΠ έχουν
πρόσβαση στο Ταμείο κοινωνικής
οικονομίας, στο Εθνικό ταμείο
Επιχειρηματικότητας, στις διατάξεις
του Ν.3908/2011, εντάσσονται σε
προγράμματα στήριξης της
επιχειρηματικότητας και σε
προγράμματα του ΟΑΕΔ, δύναται  να
συμπράττουν δημιουργώντας
κοινοπραξίες, αστικούς
συνεταιρισμούς, ευρωπαϊκούς
συνεταιρισμούς και με ευρωπαϊκούς
ομίλους. Οι ΟΤΑ  Α΄ και Β΄ βαθμού καθώς
και τα ΝΠΔΔ μπορούν να τους
παραχωρούν την χρήση κινητής και
ακίνητης περιουσίας τους  «για την
ενίσχυση δραστηριοτήτων συλλογικής
και κοινωνικής ωφέλειας».Η διαδικασία
χρήσης κινητής και ακίνητης
περιουσίας των ΟΤΑ Α΄ και Β΄ βαθμού θα
ρυθμιστεί με κοινή απόφαση του υπ.
Εργασίας και Εσωτερικών. [...]  

Οι φορείς της λεγόμενης Κοινωνικής και
αλληλέγγυας Οικονομίας (ΚΟΙΝΣΕΠ-

ΚΟΙΣΠΕ) μπορούν να συνάπτουν
προγραμματικές συμβάσεις με  το
Δημόσιο,  φορείς του ευρύτερου
δημόσιου τομέα, τους ΟΤΑ Α΄ και  Β΄
βαθμού «για την υλοποίηση δράσεων
που αναφέρονται στους καταστατικούς
σκοπούς των αντισυμβαλλομένων».
Ορίζεται επίσης ότι το ποσοστό των
ακαθόριστων εσόδων των ΚΟΙΝΣΕΠ από
ΝΠΔΔ και ΟΤΑ δεν πρέπει να υπερβαίνει
το 65% των συνολικών εσόδων σε 3ετη
βάση! Διασφαλίζει δηλαδή το
νομοθέτημα της κυβέρνησης την
ανακύκλωση  των ΚΟΙΝΣΕΠ-ΚΟΙΣΠΕ στην
εταιρική σχέση τους με τους κρατικούς
φορείς και το ροκάνισμα των κρατικών
κονδυλίων.

Οι ΚΟΙΝΣΕΠ αποτελούν όχημα για
εύρεση φτηνών εργαζομένων, δίχως
δικαιώματα, ανακύκλωση της ανεργίας
και αναδιανομή της φτώχειας, ενίσχυση
αντιθέσεων, διάσπαση και
κατακερματισμό των εργαζομένων.
Ταυτόχρονα, διευκολύνεται η είσοδος
ιδιωτών, βιομηχάνων, μονοπωλιακών
ομίλων σε κρίσιμες υπηρεσίες.
Ουσιαστικά εκχωρούνται λειτουργίες
της Τοπικής Διοίκησης σε ιδιώτες οι
οποίοι βαφτίζονται επιχειρηματίες
μέσω του συνεταιρισμού. Τρεις –
τέσσερις εργαζόμενοι, που
εμφανίζονται ως «ενεργοί πολίτες» (ο
απόλυτος ευτελισμός του
εθελοντισμού που θα είναι και «ολίγον
πληρωμένος») φτιάχνουν

συνεταιρισμό, μπορούν να
προσλαμβάνουν καινούργιο προσωπικό
με ατομικές συμβάσεις και παίρνουν
κομμάτι λειτουργίας του δήμου.

[...] Οι ΚΟΙΝΣΕΠ αποτελούν φυσικό
επακόλουθο της υποχρηματοδότησης
των ΟΤΑ, της λειτουργίας τους με
ιδιωτικοοικονομικά κριτήρια, της
απαγόρευσης των προσλήψεων και της
αντικατάστασης της σταθερής
δουλειάς με ελαστικές και πρόσκαιρες
σχέσεις εργασίας, κρύβουν δηλαδή ότι
αποτελούν συστατικό στοιχείο της
κυβερνητικής και ευρωενωσιακής
πολιτικής.

Οι εργαζόμενοι, οι λαϊκές οικογένειες
δεν αντέχουν να φορτωθούν και άλλα
βάρη στις πλάτες τους, για υπηρεσίες
που θα έπρεπε να παρέχονται από το
ίδιο το κράτος.

Το Κομμουνιστικό Κόμμα Ελλάδας είναι
αντίθετο με οποιαδήποτε μορφή
επιχειρηματικής δράσης στην Τοπική
Διοίκηση, με τις διαθεσιμότητες και
απολύσεις εργαζομένων. [...]  Γι’ αυτό
καλούμε τους εργαζόμενους, τα λαϊκά
στρώματα που βλέπουν ότι η
κατάσταση δεν πάει άλλο, που έχει τη
διάθεση να αντιστασθεί και να
συγκρουστεί με τη μοιρολατρία και τις
μειωμένες απαιτήσεις, να συμπορευτεί
με το ΚΚΕ. [...]

Τ.Ε. ΛΕΥΚΑΔΑΣ ΤΟΥ ΚΚΕ

ΦΩΤΟ: kolivas.deΦΩΤΟ: kolivas.de ΦΩΤΟ: kolivas.de

Απαλλάσσεται ο Δήμος, τα φορτώνουν στους δημότες
ΚΚΕ
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